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- iNQUISITOR

I EGAL INVESTIGATIONS

MEMORANDUM

THE FOLLOWING IS A TIME LINE COMPILED FOR THE

DAMIEN WAYNE ECHOLS
INVESTIGATION

CASE NO: 1700-00-30182

DECEMBER 27, 1993
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MONDAY, JUNE 1, 1992

- Damien Echols found to be a juvenile delinquent.
(6/1/92 oOrder of Probation, D.A. 8/30-31/93, 366].

MONDAY, SEPTEMBER 14, 1992

= pDamien taken from the custody of Pam Echols and put
into the custody of Patricia Ann Liggett. [9/14/92
Order For Change In Custody, D.A. 8/30-31/93, 361].

i | -=S

THURSDAY, MARCH 11, 1993

- Misskelley alleged to have battered Tiffany Allen.
[4/_;/93 Petition, D.A. 8/30-31/93, 289, 293-].

= Misskelley arrested on 3rd degree battery charge.
[3/24/93 Record of Arrest, D.A. 8/30-31/93, 282].

e - -_— .

| MONDAY, APRIL 12, 1993
- Misskelley declared juvenile delinguent and placed
I on one year probation. [4/12/93 Order of Probation,
D.A. 8/30-31/93, 288].

; TUESDAY, APRIL 13, 1993

= Wwhite van follows twoe children playing in the
street. [5/7/93 Interview of Holliday/Garner, D.A.

i 8/24/93, 265].
TUESDAY, APRIL 27, 1393

i = Bill Cox, Fred Revelle, Jessie Miskelley and others
L pay Charles Stone $300.00 to rent wrestling ring.
[6/10/93 Charles Stone Statement, D.A. B/24/93,
795; 6/11/93 Bill cox Statement, D.A. 8/24/93,
811, 812].

SUNDAY, MAY 2, 1993
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wighﬁ = "King David" Beasley and Sir Mikeal Williams move to
WM from CA. [Field Report, D.A. 6/25/93, 27].-

= Person in white van watching Steve Hacker’s 7 1/2
year old twins. [5/7/93 Field Report, D.A. 8/24/93,

267].
TUESDAY, MAY 4, 1993
2:00 p.m. Christopher Morgan says he goes to Mississippi

River with Holland and Wendy. [5/18/93 Oceanside
Police Dept. Follow-up Investigation Report, D.A.
8/30-31/93, page 672].

7‘; m san .]

2:30 p.m. Morgan says he returns home, rents a movie from
Blockbuster and spends the rest of the night at his
apt. with Wendy and Stewart. [5/18/93 Oceanside
Police Dept. Follow-up Investigation Report, D-A.

8/30-31/93, page 673].

5:30 p.-m. Pam Hutchinson and husband separate. Damien cries.
[5/15/93 Pam Hutchinson Interview, D.A. B8/24/93,
page 547].

5:45 p.m. Police arrive on scene of battery. Victim: Aaron

—— e e L

Hutcheson; Complainant: Vicki Hutcheson: Suspect:
Connie Molden. [5/4/93 Report, D.A. 8/17/93(#2),

l@\ page, 13].

Miskelley tells Aaron Hutcheson something is going
to happen to the victims. Miskelley tells Aaron to
I get his friends and Miskelley will get his friends.
[6/8/93 Aaron Hutcheson Statement, D.A. 9/7/93, 64].

WEDNESDAY, MAY S, 1993

Early Morning Jasen Baldwin telephones Miskelley, asks if he
wants to go to WM with Damlen. [6/3/93 Miskelley

Statement, D.A. 6/15/93, page 3].

Early Morning Narlene Hollingsworth picks up L.G. Hollingsworth
i and they take her children to scheol and then she
takes him jcb hunting. [Subpoena interview 9/02/93,

D.A. 10/25/93, page 099]

Barly Morning ° L.G., Hollingsworth’s Aunt picks up L.G. to take him
job hunting. He finds a job at Big Star. They eat
at Sonic, go to L.G.’s house, and then head towards

' where L.G.’s mom wWorks. On the way they have a

wreck. They stay at the wreck and then go to the

insurance company. After that L.G. goes tc his
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1&@; mom’s work, gets the key to her house and goes

L there where he stays until mom comes home at 8:30
p.m. [NOTE: L.G. substantially modifies this
account during the subsequent portion of the 9/2
Statement. [9/2/93 L.G. Hollingsworth Statement,

D.A. 10/8/93, pages 30-31].

Sl L)

Early Morning Aaron Hutchescn suggests he and victims go to Robin
Hood. [6/8/93 Aaron Hutcheson Statement, D.A.

9/7/93, page 65].

Early Morning Kenny Watkins absent from school all day. 9/15/93
Attendance Record, D.A. 10/8/93, 52]. Wa ns says
he skipped school with Domini to meet Damien to go
to Damien’s counselor with him. Watkins and Domini
go to Domini‘s mom’s house to wait for Damien.
They watch T.V. with Domini’s mom. [9/16/93 Kenny
Watkins Statement, D.A. 10/8/93, page 55],

i

6:17 a.m. Kenneth Cagle purchases round trip bus ticket in
Memphis from memphis to WM and back. [5/12/93
Polygraph Report, D.A. 7/13/93, page 38].

7:00 a.m. Morgan wakes up. He notes his workshirt is locked
in his car and he can’t find the keys. Asks his
boss if he has to wear his workshirt. Boss says
no. Morgan then looks for keys, can‘t find them,
and his father ultimately gives him a ride to work
where Morgan punches the time clock. [5/18/93
Oceanside Police Dept. Follow-up Investigation
Report, D.a. 8/30-31/93, pages 673-74].

G e e L

E

7:00 a.m. Kenny Watkins skipped schecl and arrived at Domini’s
house, where he spent the day. [9/10/93 Subpoena
interview/Demini Teer, D.A. 10/25/93, page 168]

7:15 a.m. Kenney Watkins goes to Domini’s house where he
meets Domini and her mom. [9/16/93 Kenney Watkins
Statement, D.A. 10/8/93, page 56].

| ESor

7:45 a.m. Pam Hutchison wakes up. [6/21/93 RLL memc on Pam
Hutchison Interview].

i 8:00 p.m. Joe Hutchison got off work and went home. [Subpoena
interview/Joe Hutchison 9/10/93, D.A. 10/25/93 page

' 144].

: 8:10 a.m. Joe hutchison leaves for work. [6/21/33 RLL memo
on Pam Hutchison Interview]

i

: 9:00 a.m. Miskelley, Jason, and Damien walk to Robin Hood

Woods. ([&/3/93 Miskelley Statement, D.A. 6/15/93,

i 003033
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9:00 a.m.

9:30 a.m.

9:58 a.m.

10:15 a.m.

10:35 a.m.

10:45 a.m.

11:00 a.m.

11:30 a.m.

Before Noon

12:00 Noon

12:00 Noon

12:00 Noon

page 3].

Pan Hutchison wakes Damien Echols. [6/21/23 RLL
memo on Pam Hutchison Interview]

Narlene picks up L.G. Hollingsworth and takes him
job  hunting. [65/26/93 L.G. Hollingswoerth
Statement, D.A. B/17/93(#2), page 586].

Narlene and L.G. Hollingsworth involved in an
accident. [5/26/953 L.G. Hollingsworth Statement,

D.A. 8/17/93(#2), page 56].

Pam Hutchisen and Damien leave home for doctor’s
appointment. [6/21/93 RLL memo on Pam Hutchison,
Damien Echols Interviews; 6/15/93 Pam Hutchison
Handwritten Account,and also 9/10/93 Subpoena
interview/Pam Hutchisen, D.A. 10/25/93, page 198]

Damien Echols and Pam Hutchison arrive at mental
hospital. [6/21/93 RLL memo on Pam Hutchison
Interview; 6/15/93 Pam Hutchison Handwritten

Account].

Narlene and L.G. Hollingsworth go to Narlene’s
house where L.G. stays until 4:55 p.m. [5/26/93
L.G. Hollingsworth Statement, D.A. B/17/93(#2),
page 56].

Damien Echols’ appecintment at East Arkansas Mental
Health Center. [6/15/93 Pam Hutchison Handwritten
Account].

L.G. Hollingsworth gets a Jjob at Big Star.
[5/26/93 L.G. Hollingsworth Statement, D.A.

8/17/93(#2), page 56].

L.G. Hollingsworth visits Domini at her house and
gives her a necklace. [9/16/93 Kenney Watkins
Statement, D.A. 10/8/93, page 57].

Domini telephones Damien and asks what’s up.
Damien says his thing has been cancelled. [5/16/93
Kenney Watkins Statement, D.A. 10/8/93, page 56].

Damien  Echols and PFam Hutchisen go into
consultation with Dr. White. [6/21/93 RLL memo on
Pam Butchison Interview]

Miskelley, Jason, and Damien commit the murders.
[6/3/93 Miskelley Statement, D.A. 6/15/93, page 9].
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%gz 12:30 p.m. Damien and mother leave East Arkansas Mental Health
i Center. [5/15/93 Pam Hutchinscn Interview, D.A.
8/24/93, page 552; 6/21/93 RLL memo on Pam Hutchison
Interview; 6/15/93 Pam Hutchison Handwritten
Account and alsc 9/10/93 Subpoena Interview/Pam
Hutchison, D.A. 10/25/93, page 198]

b L) L wed

12:45 p.m. Kevin Lawrence’s mother checks Kevin out of school.
[6/11/93 Lawrence Statement, D.A. 8/14/93, page
3427.

- '_ﬁ

Approx. Noon Damien, Michelle and Pam go tc pharmacy. [5/15/93
Pam Butchinson Interview, D.A. 8/24/93, page 552].

1:00 p.m. Damien Echols and Pam Hutchison arrive at Marion
Discount and Pharmacy and drop off prescription.
Echels waits in car. [6/21/93 RLL memo on Panm
Hutchison Interview and also 9/10/92 Subpoena
interview/Pam Hutchison, D.A. 10/25/93]

1:00 p.m. Pam Hutchinson drops Damien off at Jason's.
{5/15/93 Pam Hutchinson Interview, D.A. 8/24/93,
page 553].

1:00 p.m. Damien Echols dropped off at Domini’s house.

el e b L)

[6/21/93 RLL memoc on Domini Teer Interview]

Joe Echols wakes from his sleep and drinks a
cup of coffee. [Subpoena interview/Joe Hutchison,
5/10/93, D.A. 10/25/93, page 145]

s
)
in

=

o

8

p-m. Damien arrived at Domini‘’s and stays until Jason
gets out of school. [Subpeena interview/Diane Teer,
8/10/93, D.A. 10/25/93, page 121 and also 9/10/93
Subpoena interview/Domini Teer, D.A. 10/25/93, page
169)

o
L L]
(=}
=]

1:00 p.m. L.G. Hollingsworth goes to Domini‘’s hcuse where he
visits with Domini, Diane and Damien for twenty
minutes. [Subpoena interview/L.G. Hollingworth
9/02/93, D.A. 10/25/93, page 100 and alsc L.G.
Hollingsworth statement 5/02/93, D.A. 10/08/93, page

I A

i 32]

1:00 p.m. Rickey Deese (rocofer buddy) last sees Misskelley.
3 [6/8/93 Arkansas Democrat Gazette, __ ].
H
¥ 1:05 p.m. Pam drops Damien off at Domini’s house. [95/10,93

Subpoena interview/Pam Hutchison, D.A., 10/25/93,

4 page 199]
i

1:10 p.m. Damien Echeols and Pam Hutchison Jleave Marion
g
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1:15

1:20

1:30

2:00

p.m.

p.m.

p-m.

p.m.

p’m.

Discount and Pharmacy. [6/21/93 RLL memo on Pam
Hutchison Interview].

Damien Echol’s arrives at Domini Teer’s home.
[6/21/93 RLL memo on Pam Hutchison Interview:
6/15/93 Pam Hutchison Handwritten Account].

L.G. Hollingsworth leaves Domini’s house and goes
to his Aunt’s house. (9/2/93 L.G. Hollingsworth
Statement, D.A. 10/8/93, page 33].

Vicki Hutcheson picks up Aaron Hutcheson from
school. [6/2/93 Statement of Aaron Hutcheson, D.A.

8/30-31/93, page 184].

Misskelley and Josh Darby get off from Woodlawn
Roofing. Miskelley goes home. [6/18/93 Josh Darby
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 328].

Kevin Lawrence and Garrett Schwarting go to Jason
Baldwin’s home to retrieve a shirt. Jason said
could not find it or that he had to get it from a

friend. Lawrence and Schwarting return to
Lawrence’s house. [6/11/93 Lawrence Statement,
D.A. 8/14/93, page 342]. Schwarting, however,

states that the last time he spoke to anybody named
Jason was the first of April and that Jason was a
sacker at the Big Star. [5/31/93 Schwarting
Interview, D.A. 8/17/93(#2), page 117].

Wife of Rickey Deese (roofing buudy) sees
Misskelley near Misskelley’s residence. [6/8/93
Arkansas Democrat Gazette, 1

Kenneth Eugene Cagle leaves Little’s Trailer Court.
He goes to Wal-Mart and then Radio Shack. [5/12/93
Polygraph Report, D.A. 7/13/93, page 38].

Schwarting goes back to Jason Baldwin’s home for
shirt. [6/11/93 Lawrence Statement, D.A. B8/14/93,
page 342].

Miskelley begins babysitting for Stephanie Dollar’s
kids. [6/17/93 Dellar Statement, D.A. 8/14/93,
page 353].

Murray Farris gets out of school and goes home.
[5/11/93 Polygraph Report, D.A. 7/13/93, page 23].

Schwarting returns to Lawrence’s house without the
shirt. [6/11/93 Lawrence Statement, D.A. 8/14/93,

page 342].
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-1-§m 2:45 p.m. According to Weaver principal, Steve Branch is
picked up at school by his mother. [6/8/93
Commercial Appeal,

] 3:00 p.m. Damien, mother, father and sister go to Sanders
home. [5/10/93 Interview of Damien Echols, D.A.
; 8/24/93, page 680].
3:00 p.m. Byers and Moore leave school. [6/8/93 Commercial
! Appeal, ___ 1.
: 3:00 p.m. Gayle Grinnel starts shift at Memphis trucking firm

leaving her son Jason Baldwin, at home with younger
brothers and Dennis Dent. Dent is Baldwin’s alibi.
[7/1/93 RLL memo on Gayle Grinnel Interview].

3:15 p.m. After school - Michael Moore gets into a maroon car
with a B/M who told Moore that his mother had told
him to pick Moore up. [5/10/93 Handwritten Notes,

D.A. 8/30-31/93, page 43].

After School Aaron Hutcheson asks mother if he can go with
Branch and Moore to do cub scout stuff. Mother
refuses to 1let him go. [6/27/93 Hutchesocn
Interview, D.A. 8/30-31/93, page 112; 5/28/93
Statement of Vicki Hutcheson, D.A. 8/30-31/93, page
137; 6/4/93 Aaron Hutcheson Interview, D.A. 9/7/93,

eﬁg page 53; 7/7/93 & 7/31/93 RLL memos on Vicki

‘ Hutchison Interviews: 5/12/93 Commercial Appeal,

B27.

. = Bialaii T |

the Marion Police Department for a work-related
polygraph exam. [7/31/93 RLL memo on Vicki

Hutchison Interview].

I After School Vicki Hutchison takes Aaron home and then goes to

I After School Aaron states that his mother took him home but he
got on his bicycle and went to the Robin Hood Woods

i where he witnessed the murders and barely escaped.
j [6/9/93 Aaron Hutcheson Statement, D.A. 8/30-31/93,
pages 199-201].

After School Chris Byers does not come right home. John Mark
Byers whips Chris Byers. [5/11/92 Andrew Taylor
Interview, D.A. 8/14/93, page 139].

: Afternoon No time - Moore boy calls 2 B/Ms names in front of
. residence. [5/7/93 Handwritten Notes, D.A.
8/24/93, page 455].
Afternoon No time - Michael Echols and Domini Teer walk to
Jason Baldwin’s TUncle’s home. [6/15/92 Pam
|
003037

ADD 1484



.-d

i W L)

_ W @ E

3:30

p.m.

p.m.

p-m.

Hutchison Handwritten Account].

Steve Branch and mom walk by Todd Mcore’s house.
[Investigative Report, D.A. 7/19/93, page L

Schwarting goes back to Jason Baldwin’s for the
shirt. [6/11/93 Lawrence Statement, D.A. 8/14/93,
page 342].

Schwarting gets out of school and goes home.
[6/11/93 Schwarting Statement, D.A. 8/17/93(#2),
page 126].

Jason Baldwin arrived at Domini‘s house and met
Domini, Damien, and Ken Watkins. They then walked
to Jason’s house and after Jason spoke with his
mom on the phone they walked to Jason’s uncle’s
house. [9/10/93 Subpoena interview/Domini Teer,
D.A. 10/25/93, page 170]

Holly George says she and Damien speak on the

telephone. Damien answers the telephone at his
house. It’s a three-way call with Jennifer
Bearden. [5/10/93 Investigative Report, D.A.

9/22/93, page 192; 5/10/93 Holly George Statement,
D.A. 9/22/93,page 195; 9/22/93 Holly George
Statement, D.A. 10/8/93, page 83].

Susie Brewer meets Misskelley at Dollar’s house
where Misskelley is babysitting. [6/17/93 Brewer
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 325].

Josh Darby sees Misskelley and girlfriend Susie
Brewer at a bus stop next to Jessie’s house.
[6/18/93 Josh Darby Statement, D.A. 8/17/93(#2),
page 328].

Damien arrives at Domini‘’s house where Domini,
Domini‘s mom, and Kenny Watkins are waiting. The
group leaves and goes to Jason’s house. Damien
sends Domini for some chips and ice cream. Watkins
goes home. Watkins then goes back to Jason’s and
the group goes to Wal-Mart where they see L.G,
Hollingsworth. [9/16/93 Kenny Watkins Statement,
D.A. 10/8/93, pages 55-57].

Chris Littrell wvisits Murray Farris at his home.
[5/11/93 Polygraph Report, D.A. 7/13/93, page 23].

Damien Echols calls Pam Hutchison and asks to be
picked up at Alexander’s Laundry. [6/21/93 RLL
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ot

p-I.

p-m.

p.-m.

p.m.

p-m.

p-m.

p-m.

p.n-

memo on Pam Hutchiscen Interview and alsoc Subpoena
interview/Joe Hutchison 9/10/93, D.A. 10/25/93 page
145 and algo 9/10/93 Subpoena interview/Michelle
Echols, D.A. 10/25/93, page 218]

Ryan Clark arrives home. [5/12/93 Ryan Clark
Statement, D.A. 7/13/93, page 299]

Matthew Baldwin arrived home from school, with
Jason. The only ones present at the time were Dink
and Matthew’s little brother. [9/23/93 Subpoena
interview/Matthew Baldwin, D.A. 10/25/93, page 260]

Damien calls mother and asks her to pick him and
Domini up at the laundry. [5/15/93 Pam Hutchinson
Interview, D.A. 8/24/93, page 553].

Joe Hutchison picks up Damien and Domini at the
laundry on Misscuri St. Pam and Michelle were with
him at the time. [Subpoena interview/Joe Hutchison,
9/10/93, D.A. 10/25/93, page 145 and also 9/10/93
Subpoena interview/Pam Hutchison, D.A. 10/25/%93,
page 200]

Damien speaks on the telephone with Jennifer
Bearden from his home. After a while, Damien says
call Jason’s in a little bit. [9/10/93 Interview
of Jennifer Bearden, D.A. 9/22/93, pages 180-81].

Pam Hutchison picks up Damien and Domini at
laundromat on Missouri Street. She takes Domini
home, [6/21/93 RLL memo on Pam Hutchison Interview;
6/15/93 Pam Hutchison Handwritten Account], picks
up Damien’s prescription, =and returns home.
[6/15/93 Pam Hutchison Handwritten Account].

Michael Moore seen going tc his home to get his
bicycle to go trial riding with Steve Branch. Mr.
Echols seen three houses behind Moore. [9/29/983
Statement of Carrie Ann Morris, D.A. 10/8/93, pade
96].

Aaron Hutchison disappears from home until 8:00
p.Mm. [7/31/93 RLL memo on Vicki Hutchison

Interview].

Schwarting returns to Lawrence’s without the shirt.
[6/11/93 Lawrence Statement, D.A. 8/14/93, page
342].

Miskelley finishes babysitting for Stephanie
Dellar. [6/17/93 Dollar Statement, D.A. 8/14/93,
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3:45

4:00

4:00

4:00

4:00

4:00

4:15

p-m.

p-m.

p.m.

p.m.

P:m.

p'n‘

p-ll-

p.m.

P.m.

page 353].

Jason arrived at Domini‘s and met Domini, Damien
and Ken (Watkins) according to Diane Teer,
[Subpoena interview/Diane Teer 9/10/33, D.A.
10/25/93, page 123]

Pam, Joe, Damien and Michelle drop Domini off at
her house. Michelle does recall Damien getting
out of the car and kissing Domini, but does not
recall the two of them arguing. [9/10/93, Subpoena
interview/Michelle Echols, D.A. 10/25/93, pg.219]

Jason, Domini, Damien and Ken left Domini‘s and
walk to Jason’s uncle’s house to allow him to

cut the yard [Subpoena interview/Diane Teer 9/10/93,
D.A. 10/25/93, page 122].

Miskelley and Susie Brewer leave the Dollar‘s and
walk to Johnny Hamilton’s traller where they stay
one hour, one and a half hours. [6/17/93 Brewer
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 325].

Mark Byers drops Ryan Clark off at court. [5/12/93
Ryan Clark Statement, D.A. 7/13/93, page 299].

Damien and mother arrive home from laundromat.
[6/15/93 Pam Hutchinson Interview, D.A. 8/24/93,

page 554].

Pam Hutchison and Michelle Echols pick up Damien
and Domini at Alexander’s laundromat and take
Domini home. [6/15/93 RLL memo on Michelle Echols
Interview].

Narlene Hollingsworth returns home from taking
Dixie Hufford to work at Flash Laundry and begins
cooking. [10/7/83 RLL memo on Narlene
Hollingsworth Interview].

Damien, Domini, Jason and Ken arrived at Jason’s
uncle’s house, [9/10/93 Subpoena interview/Domini
Teer, D.A. 10/25/93, page 171]

Quirt Franklin Gregory sees Steve, Michael and

another boy in a group of nine boys riding
bicycles. Three of the boys are 12-14 years old.

[Quirt PFranklin Gregory Interview, D.A. 7/13/93,
pages 67-68].

Chris Littrell goes to Karen Webber’s home:; the two
go to Chris Riley’s home. [5/10/93 Notes on Chris
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4:28 p.m.

4:30 p.m.

4:30 p.m.

]
1
|
|

4:30 p.m.

4:30 p.m.

4:30 p.m.

Littrell interview, D.A. 7/16/93, page 127].

Kenneth Eugene Cagle purchases something at Radio
Shack. [5/12/93 Polygraph Report, D.A. 7/13/93,
page 38].

Damien Echols, Michelle Echels, and Pam Hutchison
return home. [6/15/93 RLL memo on Michelle Echols
Interview].

L.G. Hollingsworth sees Damien and Domini arguing.
Domini walks away leaving Damien alone. [9/2/93
L.G. Hollingsworth Statement, D.A. 10/8/93, page 33,
and Subpoena interview 9/02/93, D.A. 10/25/93, page
101].

Sandra Nodini saw four teenagers standing in the
street on McAuley just off of Ingram when she was
returning home from work. She identified one of
the boys as Damien, one as Jason, and one as
Misskelley. She said the fourth was a reddish-
brown haired girl who was thin and was wearing

a long coat. She said the coat gaped open and she
Nodini, could tell the girl was pregnant. Neodini
said Damien was standing in the street and the
other three were gathered around a young boy, who
she identified as one of the victims.

Nodini said when she first saw them it appeared as
if the young boy was trying to pull his bike away
from Jason and Jason would not let him do so. When
the teenagers saw her Jason turned around and sat
down on the frent tire of the bike until she passed.

Jason left his home, according to his brother,
Matthew. [9/23/93 Subpoena interview/Matthew
Baldwin, D.A. 10/25/93]

Victims ask Carrie Ann Morris’s daughter to go
riding with them Ms. Morris does not allow her
daughter to go. [9/29/93 Carrie Ann Merris
Statement, D.A. 10/8B/93, page 96].

Jason Baldwin begins cutting Uncle Herbert
Bartoush’s lawn. [6/4/93 Grinnell Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 166; see also 6/14/93 Bartoush
Statement, D.A. 8/17/93(#2), pages 271-273 (Which
says Jason was alone when he cut the yard on 5/5/,
but Damien and Domini were with him on another date
when Jason cut the lawn)].
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4;30 p.m.

4:45 p.m.

4:45 p.m.

4:45 p.m.

4:55 p.m.

— e O o el Bl L) ol e

b

5:00 p.m.

5:00 p.m.

5:00 p.m.

Holly CGeorge and Jennifer Bearden have & three-way
telephone conversation with Damien. [10/1/93 RLL
memo on Holly George/Jennifer Bearden Interview].

Joe Hutchison arrived home with Damien, Pam and
Michelle. [Subpoena interview/Joe Hutchison 9/10/93,
D.A. 10/25/93, page 148].

Heather Cliett receives no answer when she
telephones Jason Baldwin’s home. [9/7/93 Statement
of Heather Cliett, D.A. 9/22/93, page 130; 6/8/93
Statement cf Heather Cliett, D.A. 8/17/93(#2), page
186].

Damien Echols, Domini, L.G. Hollingsworth, and an
unidentified boy arrive at Narlene Hollingsworth’s
home. [10/7/93 RLL memoc on Narlene Hollgngsworth
Interview].

L.G. Hollingsworth sees Damien on a corner by Jason
Baldwin’s home. L.G. asks Damien where he was
fixing to go. Damien says his mother is coming to
pick him up. L.G.’s Aunt then gives him a ride
home. After getting home L.G. visits friends, goes
to laundromat. [9/2/93 L.G. Hollingsworth
Statement, D.A. 10/8/93, page 34; see also 5/26/93
L.G. EHollingsworth Statement, D.A. 8/17/93(#2),
page 56 (consistent with 9/2 Statement until events
occurring after L.G. arrives home and also Subpoena
interview 9/02/93, D.A. 10/25/93, page 102].

L.G. Heollingsworth leaves his Aunt Narlene‘’s house
and goes home. [Subpoena interview, 9/02/93, D.A.
10/25/93, page 100]

Pam, Damien, Joe and Michelle arrive home after
picking up Damien’s medication at the Maricn
Pharmacy. [9/10/93 Subpoena interview/Pam
Hutchison, D.A. 10/25/93, pade 202 and also
9/10/93 Subpoena interview/Michelle Echols, D.A.
10/25/93, page 220]

Sandra X. Nedini said she was behind her house

at 1121 S. McAuley, West Memphis, AR when she
heard a young boy yell three times, "Somebody

help me." She said she heard an older voice tell
the boy to shut up because no one was going te
help him. [9/22/93 Handwritten statement of Nodini
D.A. 10/25/92, page 245]
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5:00

5:00

5:00

5:00

p.Mm.

p-m.

p-m.

p-m.

Damien, mother, father, sister leave Sanders house.
When Damien gets home he gets on the telephone and
starts a long telephone call with Heolly George.
[5/10/93 Interview of Damien Echols, D.A. 8/24/93,
page 680].

Jessie Miskelley gets off work and goes home where
he remains for the rest ¢f the night. [Undated
Investigative Report, D.A. 8/24/93, page 740].

Jennifer Bearden calls Jascn‘’s house and speaks
with Damien. [9/10/%93 Jennifer Bearden Interview,
D.A. 9/22/93, page 181].

Jennifer Bearden calls Damien Echols at Jason
Baldwin’s home and the two talk for about 30
minutes. [L0/1/83 RLL MEemo on Holly
George/Jennifer Bearden Interview].

Damien Echcls and Pam Hucthison arrive home from
laundromat/Domini‘s home. [6/21/93 RLL memc on Pam
Hutchison Interview].

Damien and Domini seen walking behind Narlene
Hollingsworth’s children. [10/7/93 RLL memo on
Narlene Heollingsworth Interview].

Little boy and man seen going into ditch.
[5/1/5/93 Investigative Report on Sandra Wilson
phone call, D.A. 8/14/93, page 262].

FKevin Lawrence goes to Garrett Schwarting’s home.
[6/11/93 Schwarting Statement, D.A. B/17/93(#2),
page 127].

Mike Elinburg visits mom at Marked Tree Nursing
Home. Ronald Smith is with Mike. Mom sends Mike
and Ron to get some chicken. [7/20/93 Anita
Hendrix Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 107].

Narlene Hollingsworth, her «children, and a
neighbor’s child, Somber, leave home to taks L.G.
Hollingsworth, Jr., home. [10/7/%3 RLL memo on
Narlene Hollingsworth Interview].

Joe, Pam and Michelle arrived at the laundry on
Missouri to pick up Damien and Domini and they
took Domini home. [9/10/93 Subpoena interview/
Domini Teer, D.A. 10/25/93, page 173]

Aaron and Vicki Hutcheson go to grocery store.
[5/28/83 Vicki Hutcheson Statement, D.A. 8/30-
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5:30

5:45

5:45

p.-m.

p-m.

p.m.

p.m.

p.m,

31/93, page 138].

Kenny Watkins leaves Wal-Mart and goes home to
babysit and eat. Damien et al. say they are going
to the bowling alley. [9/16/93 Kenny Watkins
Statement, D.A. 10/8/93, pages 55, 57, and 71].

Mark Byers last sees son cleaning the yard.
[5/5/93 Offense Report, D.A. 6/15/93, page 46].

Mark Byers tells Chris to stay on carport while he
goes to pick up oldest son at a social function.

[/ / Arkansas Democrat Gazette, ]-

Fred Revelle and Dennis Carter go to Dyes.
Miskelley does not go with them. [6/16/93 Raymond
Holt Statement, D.A. 7/13/93, page 281].

Jimmy Sellers and Charles Carter leave house they
are working on and go to Flash Market where Charles
Carter buys a pack of cigarettes. Sellers then
takes carter home. [6/30/93 Jimmy Sellers
Statement, D.A. 7/16/93, page 413].

Miskelley visits Josh Darby for fifteen minutes.
He is alone. Miskelley leaves, saying he was going
home. [6/18/93 Josh Darby Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 328]-

Damien, at Jason Baldwin’s home, and Jennifer
Bearden terminate their telephone conversation.
[10/1/93 RLL memo on Holly George/Jennifer Bearden
Interview].

Pam and Damien dropped Domini off at her home and
Diane Teer saw no one else in the car. She said
Domini was the only one who got cut of the car.
[Subpoena interview/Diane Teer 9/10/93, D.A. 10/25/
93, page 122 and also Subpoena interview/Domini
Teer, 9/10/93, D.A. 10/25/93]

Domini, Damien, Jason and Xen go to Jason Uncle’s
house to watch Jason cut lawn, [5/10/93 Domini
Teer Interview, D.A. 8/24/93, page 539].

Moore and Branch seen heading toward woods riding
with backpacks on. [9/8/93 Statement of Otto
Bailey, Jr., D.A. 9/22/93, page 159].

Damien, mother, step-father, and sister go to
Sanders house. [5/1/5/93 Pam Hutchinson Interview,
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D.A. 8/24/93, page 555].

5:45 p.m. Murray Farris arrives at Chris Riley’s house. AT
] the house are Chris Littrell and Karen Webber.
[5/10/93 Notes on Chris Littrell Interview, D.A.
7/16/93, page 127].
] 5:45 p.m. Bewail O’Tinger tells victime to stop riding their
bicycles in her yard. [6/30/93 0‘Tinger Statement,
; D.A. 7/16/93, pages 293-94].
5:45 p.m. Steve Branch and Michael Moore seen going into
Robin Hoed woods. [(5/8/93 Statement of Kim
] Williams,D.A. 7/16/93, page 71].
5:45 p.m. Dawn Moore sees 2 W/Ms and 1 B/M come out of Robin
Hood Woods. They ask her if she wants a shot.
' (Handwritten Notes, D.A. 8/14/93, page 107].

5:45 p.m. L.G. Hollingsworth gets a hold of Richard Simmons
who picks he up and the two go to Simmons’s home.
[6/26/93 L.G. Hollingsworth  Statement, D.A.
8/17/93(%#2), page 56].

6:00 p.m. Chris Morgan gets off work. Gets a ride with Bobby
DeAngeloc and PJ. [5/18/93 Oceanside Police Dept.
Follow-up Investigation Report, D.A. B8/30-31/93,

ﬁ‘ page 674].

6:00 p.m. Jim McNease see Miskelley at Jim’s Repair Shop with
three or four others in wrestling costumes.
[6/8B/93 Evening Times, 5].

6:00 p.m. Boys seen on bikes at entrance to Robin Hood Weods.
[Undated Handwritten Notes, D.A. 8/24/93, page
410].

6:00 p.m. Branch and Moore seen on Dbikes. [Undated

Handwritten Notes, D.A. 8/24/93, page 443].

6:00 p.m. Domini Teer arrives home from Jason Baldwin’s
Uncle’s house and remains home the rest of the
night (verified by mother). [5/9/93 Domini Teer
Interview, D.A. 8/24/93, page 538].

6:00 p.m. Damien’'s father picks up Damien and Domini at
Laundromat. [Undated Handwritten Notes, D.A.
8/24/93, page 6§77]-

6:00 p.m. Damien Echols’s father puts Damien at home where he
remains for the rest of the night. [5/9/913

Handwritten Notes, D.A. 8/24/93, page 675].
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Donald DeWitt, wife Rose, and the Sanders leave for
Splash casino. [9/30/93 Donald DeWitt Statement,
D.A. 10/8/93, page 98; 9/30/93 Rose DeWitt
Statement, D.A. 10/8/93, page 100].

Jessie Miskelley, S5r., attends DUI class at East
Arkansas mental Health Center. [6/14/913
Investigative Report, D.A. 8/24/93, page 828].

Donna Moore Sees Chris Byers and Michael Moore,
[5/5/93 Offense Report, D.A. 6/15/93, page 46].

Jason, Miskelley, and Damien arrive at Robin Heod
Woods. [6/3/93 Second Miskelley Statement, D.A.

6/25/93, page 93].

Mark Bvers picks up Ryan Clark from court. Mark
tells Ryan that Chris Byers broke a seal on the
window to get into the house and that he would be
grounded for 1 week. [5/12/93 Ryan Clark
Statement, D.A. 7/13/93, page 299].

chris Morgan, Brian Holland and Wendy Holm leave
Mississippi River where they had spent the day and
go to either Wendy‘s home or Morgan and Holland’s
home. [8/3/93 Holm Statement, D.A. 8/14/93, page
435].

Chris Littrell drops off van at health department
and goes to revival with Murray Parris and Karen
Webber in Murray’s car. [5/10/93 Handwritten Notes
on Littrell Interview, D.A. 7/16/93, page 127].

Narlene Hollingsworth returns home after locking
for a place for her daughter Aanita to live.
[10/7/93 RLL memo on Narlene Hollingsworth
Interview].

More than one W/M less than ten seen on bicycles at
restroom in new Citgo Service Station. A white
panel van was parked near the station. [Undated
Investigative Report, D.A. 8,/24/93, page 274].

Moore and Branch seen on bikes. [9/7/93 Statement
of Benjamin Don Crafton, D.A. 9/22/93, page 148].

Three boys with two bikes seen at tree line.
[5/12/93 Cindy Rico Interview, D.A. 8/17/93(#2),
pages 79-81].

Mike Elinburg and Ronald Smith bring chicken to
Mike’s mom at Marked Tree Nursing Home. [7/20/93
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Anita Hendrix Statement, D.A. B8/17/93(#2), page

éﬁk 107].
6:15 p.m. Gary Schwarting and EXevin Lawrence arrive at
Lawrence’s home from Schwarting’s home. [6/11/93

Schwarting Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 127].

L~ [ [ —~

6:15 p.m. Jason Baldwin finishes cutting his Uncle’s lawn.
He goes to Wal-Mart to play video games. Ken
Walker is with him. [6/4/93 Grinnell Statement,
D.A. B/17/93(#2), page 166; gee also 6/14/93
Bartcush Statement, D.A. 8/17/93(#2), pages 271-
273 (6:30 p.m. when Jason finishes)]

6:20 p.m. Three hitchhikers with duffle bags seen at Flash
Market beside the 7th Street exit to the
Interstate. [6/16/93 Amanda Stokes Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 276].

No time When Mary Williams and her ex-husband go to get
something to eat, Williams thinks she saw a light
colored van at dead end with a W/M about 6 with a
thin build and light brown hair by it. [6/13/93
Williams Interview, D.A. 8/24/93, page 270].

_—— ... ... el

6:30 p.m. Three kids on bikes seen heading towards Robin Hood

- area. [Undated Handwritten Notes, D.A. 8/24/93,
Qﬁn page 443].

6:30 p.m. Four kids, two with bikes, one with a skateboard,

and one walking, seen at dead end street that goes
into Rebin Hood woods. [9/7/93 Statement of Bryan
Keith Woody, D.A. 9/22/93, page 150].

6:30 p.nm. Kenney Watkins goes to Jason’s home. None hone.
[9/16/93 Kenney Watkins Statement, D.A. 10/8/93,
page 60].

6:30 p.m. Murray Farris and Chris Litrell go to revival at

First Baptist Cchurch. [5/11/93 Polygraph Report,
D.A. 7/13/93, page 23; 5/10/93 Handwritten Notes,
D.A. 7/16/93, page 124].

6:30 p.m. L.G. Hollingsworth calls Richard Simpson and asks
Simpson to come and get him. Simpson believes that
L.G. 1is calling from home. [6/26/93 Richard

Simpson Statement, D.A. 7/15/93, page 205].

6:30 p.m. 4 W/Ms with two bikes and one skateboard seen going
towards Robin Hood Woods. (5/28/93 Interview of
Bryan Keith Woody, D.A. 8/14/53, page 327].

003047

ADD 1494



6:30 p.m.

U=t r—— e =] [m—

6:30 p.m.

6:30 p.m.

6:45 p.m.

6:45 p.m.

6:45 p.m.

6:45 p.m.

Miskelley seen by Stephanie Dollar standing by a
police car. Miskelley inform her that he is going
tc go to Dyess to wrestle. [6/17/93 Dollar
Statement, D.A. 8/14/93, page 353; see also 6/17/93
Brewer Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 325
(Miskelley‘s girlfriend states Miskelley and she
went to see the disturbance. But see 6/18/93 Patsy
Ellington Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 337
(Miskelley not around during disturbance); 6/18/93
Charles A. Ashley Statement, D.A. 8/17/93(#2), page
342 (Miskelley at disturbance but was there

alone)].

Police arrive at scene of battery. Victim: Cody
Romero; Complainant: Bobby Dcllar; Suspect:
Connie Molden. [5/5/93 Report, D.A. 8/17/93(#2),
page 14].

Michael Echols, Pam Hutchison, others, leave home to
visit Susan Sanders. Susan not home, but daughter
Jennifer is. The group visits a few minutes and
return home. [6/15/93 RLL memo on Pam Hutchison
Handwritten Account and also 9/10/93 Subpoena inter-
view/Pam Hutchison, D.A. 10/25/93, page 203]. Pam
Hutchison has also said that when they got to the
Sanders, no one was home, but they let themselves in
an unlocked door and she left a note for BSusan
Sanders. [6/21/932 RLL memo on Pam Hutchison
Interview]

Pam, Joe, Damien and Michelle arrive at the Sanders’
home and stay for approximately thirty (30) minutes
before leaving and going home. [9/10/93 Subpoena
interview/Pam Hutchison, D.A. 10/25/93, page 203 and
also 9/10/93 Subpoena interview/Michelle Echols,
D.A. 10/25/93, page 221]

Pam and Joe Hutchison arrive at the Sanders’ home
with Damien Echols. [9/03/93 interview of Merideth
McKay by Gary Gitchell, D.a. 11/29/93, pages 063-
072]

Damien, mother, step-father, and sister return home
from Sanders house. Damien remains at home for the
rest of the night. [5/15/93 Pam Hutchinson
Interview, D.A. 8/24/93, page 556].

Susan Sanders and husband leave for Splash casino.
(9/2/93 sSusan Sanders Statement, D.A. 9/22/93,
pages 100-01; 5/17/93 Report, D.A. 8/14/93, page
268].
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6:45 p.m.

7:00 p.m.

7:00 p.m.

7:00 p.m.

7:00 p.m.

7:00 p.m.

7:00 p.m.

7:00 p.m.

7:00 p.m.

7:00 p.m.

Black mini van with red pinstriping, W/F driving,
W/M calls to three kids 6-10 years old, playing at
four-way stop at Weaver/Wilson. [Undated
Handwritten Notes, D.A. 8/24/93, page 277].

Domini arrived home after walking the dog.
[Subpoena interview/Diane Teer 9/10/93, D.A.
10/25/93, page 123 and also 9/10/93 Subpoena
interview/Domini Teer, D.A. 10/25/93, page 174]

Jason leaves Wal-Mart where he had been playing
videos and goes home. [6/11/93 Schwarting
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 129].

Jimmy Sellers goes to Liberty Baptist Church.
[6/30/93 Sellers Statement, D.A. 7/16/%3, page
413].

Charles Carter goes to Liberty Baptist Church for
service and a birthday party for the preacher.
{5/18/93 Field Report, D.A. 6/25/93, page 46].

Damien, Michelle, Pam, and Joe arrive at Sanders
home. [9/2/93 Interview of Jennifer Sanders, D.A.
9/22/93, page 87; 6/15/93 RLL memoc on Michelle
Echols Interview].

Damien, Pam and Joe arrive at the Sanders’ home.
[9/02/93 Subpoena interview/Stacy Sanders, D.A. 10/
25/93, pages 088-096 and also 5/24/93 handwritten
notes on Jennifer Sanders interview, D.A. B8/14/93,
page 270)

Damien Echols receives a telephone call from Holly
George lasting 30 to 45 minutes. [7/1/93 RLL memo
on Damien Echols Interview].

Kenney Watkins goes to Jason’s house where he plays
Nintendo with Damien, Domini, and Jason. [9/16/93
Kenney Watkins Statement, D.A. 10/8/93, page 55].

Garrett Schwarting goes to Jason Baldwin’s house
for first time to retrieve shirt. Jason says he
doesn’t have time to look for shirt. [6/11/93
Schwarting Statement, D.A. 8/17/93(#2), pages 125,
128].

The victims enter Robin Hood Woods. [6/3/93 Second
Miskelley Statement, D.A. 6/25/93, padge 94].

Kenneth Cagle takes bus from WM back to Memphis.
[5/12/93 Polygraph Report, D.A. 7/13/93, page 38].
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7:00 p.m.

7:15 p.m.

7:;15 p.m.

7:15 p.m.

7:30 p.m.

7:30 p-m.

7:30 p-m.

7:30 p.-M.

7:30 p.m.

7:30 p.m.

Byers kid and another kid seen on bikes going
toward Robin Hood. [5/11/93 Chris Wahl Interview,

D.aA. 7/16/93, page 155].

Bill Cox picks up Fred Revelle to go wrestling.
Jessie Miskelley goes along. [6/9/93 Fred Revelle
Statement, D.A. 8/24/93 gtatement, page 759; D.A.
B/30-31/93, page 44].

Miskelley asks Roger dJones if he wants tc go
wrestling with Miskelley. Miskelley then leaves to
go wrestling. [6/17/93 Brewer Statement, D.A.

8/17/93(#2), page 325].

Jason and Ken Watkins arrived at Jason’s home
where they played Nintendo. [9/23/93 Subpoena
interview/Matthew Baldwin, D.A. 10/25/93, page

264]

Damien, Michelle, Pam, and Joe leave the Sanders.
[6/15/93 RLL memo o©n Michelle Echols Interview;
9/2/93 Interview of Jennifer Sanders, D.A. 9/22/93,
89-90]. Upon returning home, they all remain home
for the rest of the night. Damien is on the
telephone all evening. [6/15/93 RLL memo oOn
Michelle Echols Interview and also 9/10/93 Subpoena
interview/Joe Hutchison, D.A. 10/25/93, page 152]

Jennifer Sanders goes to visit Tesia Raines.
[9/2/93 Interview of Jennifer Sanders, D.A.
9/22/93, pages 89-9017.

Search for missing boys begins. [5/8/93 Tribune
Newspaper, D.A. B/14/93, page 190; 6/8/93
Commercial Appeal, All: 5/7/93 commercial Appeal,

All.

A Lakeshore man, who wishes to remain anonymous to
protect his wrestling career, leaves for Dyess with
Miskelley to go wrestling. [6/9/93 Evening Times,

———d

Schwarting goes to Jason Baldwin’s house second
time in attempt to get shirt. Jason says come back
in 30 minutes. [6/11/93 schwarting Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 125 and 128]).

Schwarting leaves Lawrence’s house, apparently
without the shirt he trying to get from Jason
Baldwin. [6/11/923 Lawrence Statement, D.A.

8/14/93, page 342].
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7:30 p-m.

7:41 p.m.

About dark

About dark

7:45 p.m.

7:49 p.m.

8:00 p.m.

8:00 p.m.

8:00 p.m.

8:00 p.n.

8:00 p.m.

8:00 p-m.

Jennifer Bearden calls Damien’s home and is told
that Damien is out with Jason Baldwin. [10/1/93
RIL memo on Holly George/Jennifer Bearden
Interview].

MOONRISE. FULL MOON. [5/5/93 Commercial Appeal,
D5].

Domini and Damien go to laundry and call Damien’s
mother to pick them up. [5/10/93 Domini Teer
Interview, D.A. B/24/93, page 539].

Principal Larry McCain reports that an Orange
Bronco type vehicle was parked like it had pulled
from the Robin Hood area. Frankie Knight seen near
+he wvehicle. [5/11/23 Investigative Report, D.A.
7/23/93, page 20].

Damien Echols receives a telephone call from
Jennifer Bearden that lasts an hour to an hour and
a half. [7/1/93 RLL memoc o©On pamien Echols

Interview].
SUNSET. [5/5/93 Ccommercial Appeal, D5].

Aaron and Vicki Hutcheson return home where they
stay for the night. [5/28/83 Vicki Hutcheson
Statement, D.A. 8/30-31/93, page 138].

Aaron Hutchison returns home after being missing
since 3:45 p.n. (7/31/93 RLL memo oOn vicki

Hutchison Interview].

DeWitt arrives at Splash. He checks in with one or
two guests. [10/5/83 Investigative Report, D.A.
10/8/93, page 102].

Jennifer Bearden calls Damien’s home; grandmother
says he’s not in; Try back at around 9:00 p.m.
[9/10/93 Jennifer Bearden Interview, D.A. 9/22/93,
page 181]. Damien confirms this pccurred, but
=tated he was at his home with Domini so he asked
his mother to tell anyone who called he was not
home. [8/7/93 GJS memo Damien Echols Interview].

L.G. Hollingsworth’s mom returns home from work.
L.G. is waiting. [9/2/93 L.G. Hollingsworth

Statement, D.A. 10/8/93, page 32}

Miskelley returns home from the murders. [6/3/93
Miskelley Statement, D.A. 6/15/93, page 24].
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p-m.

p-m.

p-m.

p.m.

p-m.

p.m.

p-m.

p-m.

p.m.

Schwarting goes to Jason Baldwin’s for third time
in attempt to retrieve shirt. This time he takes
friend Kevin Lawrence. They stay and play
Streetfighter I1I with Jason’s friend Ken and
Jason’s two little brothers. [6/11/93 Schwarting
Statement, D.A. B/17/93(#2), pages 125 and 128].

Christopher Byers reported missing. [5/5/93
offense Report, D.A. 6/15/93, page 45].

Sir Mikeal Williams and King David Beasley leave
for 8:30 mass at Church of God. [5/9/93
Investigative Report, D.A. 6/25/93, page 32].

Jason and Ken Watkins left Jason’s home and went
to Adam Phillips house where Jason purchased, or
traded for a tape. They they returned to Jason’s
home. [9/23/93 Subpoena interview/Matthew Baldwin,
D.A. 10/25/93, page 266]

Ryan Clark calls Brit Allen Smith and informs Chris
Byers is missing. smith agrees to help look.
[5/13/93 Brit Allen Smith Statement, D.A. 7/19/93,
page 57].

Ken‘s mom picks up Ken at Jason Baldwin’s home.
[6/11/93 sSchwarting Statement, D.A. 8/17/93(#2),
page 125].

Jennifer Sanders returns from visiting Tesia
Raines. (9/2/93 Jennifer Sanders Statement, D.A.
9/22/93, page 90].

Jimmy Sellers returns home from Liberty Baptist
Church. [6/30/93 Sellers Statement, D.A. 7/16/93,
page 413].

Ryan Clark calls Brit Allen Smith and informs Chris
Byers is missing. Smith, Richie Masters, and
Robert Young go searching. [5/15/93 Robert Young
Interview, D.A. 7/19/93, page 62].

Kenney Watkins leaves Jason’s. [9/16/93 Kenney
Watkins Statement, D.A. 10/8B/93, page 62,
9/23/93 Subpoena interview/Matthew Baldwin, D.A.

10/25/93, page 266]

Gary Schwarting and Kevin leave Jason Baldwin’s
home. [6/11/93 Schwarting Statement, D.a.
8/17/93(#2), page 125].

Jason calls Miskelley at home and asks why did
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AN Miskelley leaves so early during the murders.
§;4' Damien is in the background nollering we done it.
(6/3/92 Miskelley statement, D.A. 6/15/93, page
12]s

9:00 p-m. First Baptist Church Revival attended by Murray
Farris and Chris Littrell finishes. [5/11/93
Polygraph Report, D.A. 7/13/93, page 23; 5/10/93
handwritten Notes, D.A. 7/16/93, page 124].

L ] 3 e .

p.m. Rickie Masters, Ryan Clark, Robbie LNU go into

woods and hear five loud splashes. They run away

and when they get to the pipe they hear a gunshot.

[5/12/93 Ryan Clark statement, D.A. 7/13/93, pages

299-300; see also 5/13/93 Richie Masters Interview,

D.A. 7/19/93, page 61; 5/15/93 Robert Young
Interview, D.A. 7/19/93, page 62].

=
w
[=]
o

' 9:00 p.m. Brit Allen Smith and Ryan Clark go into woods and
hear three splashes. [5/13/93 Brit Aallen Smith
I Statement, D.A. 7/19/93, pages 57-59].

9:00 p.m. Heather Cliett and Hollie begin trying to get
Damien Echols on the telephone. They don’t reach
him wuntil 10:30 p.n. [6/8/93 Heather Cliett
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 186].

.ggk 9:15 p.m. L.G. Hollingsworth goes to laundromat and asks for
Domini‘s phone number. [5/20/93 Dixie Hufford
Statement] .

9:15 p.m. Ryan Clark calls Brit Allen smith and informs that
chris Byers is missing. Richie Masters, Smith,
agree to help look. [5/13/93 Masters Interview,
D.A. 7/19/93, page 61].

9:15 p.m. Cchild heard screaming by woman who lives at corner
of Goodwin & Burton. [5/21/93 Interview of Barbara

Mccafferty, D.A. 7/12/93, page 102].

9:15 p.m. B/M in BoJangles ladies room bleeding from the arm.
[5/6/93 Field Report, D.A. 8/14/93, page 362].

| 5:15 p.m. Damien Echols and Jennifer Bearden terminate their
telephone conversation which began at 7:45 p.n.

! [7/1/93 RLL memo on Damien Echols Interview].
9:20 p.m. Jennifer Bearden calls Damien at his home; the two

speak for a little and then hang up. [9/10/93
Jennifer Bearden Statement, D.A. g9/22/93, page 1817
10/1/93 RLL memo ON Holly George/Jennifer Bearden

Interview].
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9:24 p.n.

9:25 p.m.

9:30 p.m.

9:30 p.m.

9:30 p.m.

9:30 p.m.

9:45 p.m.

9:50 p.m.

10:00 p-m.

10:00 p.m.

Michael Moore reported missing. [5/5/93 Offense
Report, D.A. 6/15/93, page 48] .

Steve Branch reported missing. [5/5/93 Offense
Report, D.A- 6/15/93, page 51].

Damien and Domini seen walking down south service
road by Narlene Hollingsworth, Tabitha
Hollingsworth, Anthony Hollingsworth. Narlene says
her husband and children were with her. [5/20/93
Narlene Hollingsworth Statement, D.A. B/24/93, page
606; 5/20/93 Tabitha Hollingsworth Statement, D.A.
8/24/93, page 622; 5/25/93 Anthony Hollingsworth
Statement, D.A. 8/24/93, page 632].

Two B/Ms seen running from field. [Undated
fandwritten Notes, D.A. 8/24/93, page 409].

¥ids heard screaming. [Undated Handwritten Notes,
D.A. 8/24/93, page 418].

pDamien Echols receives a telephone call from Jason
Baldwin that lasts approximately 45 minutes.
[7/1/53 RLL memo on Damien Echols Interview].

L.G. Hollingsworth and Richard Simmons leave
Simmon’s house and go to jaundromat where L.G. gets
Domini’s phone number and goes heme. [5/26/93 L.G.
Hollingsworth Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 571

Chris Littrell arrives home from revival. [5/10/93
Handwritten MNotes on Littrell Interview, D-.A.
7/16/93, page 127].-

Narlene Hollingsworth arrives at Flash Laundry to
pick up Dixie Hufford. (10/5/93 RLL memo On Dixie
Hufford Interview].

Narlene and Ricky Hollingsworth pick up Dixie
Hufford at laundromat. [5/20/93 Dixie Huf ford
Statement, D.A. 8/24/93, page 645]. Narlene
Hollingsworth, however, states that entire family
picked up Dixie. [5/20/93 Narlene Hollingsworth
Statement, D.A. 8/24/93, page 6121].

Damien called Domini at her home and they talked
for approximately one (1) hour. [Subpoena interview/
Diane Teer 9/10/93, D.A. 10/25/93, page 124 and also
9/10/93 Subpoena interview/Domini Teer, D.A. 10/25/
93, page 175]
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10:00 p.m.

10:00 p.m.

10:00 p.m.

10:15 p.m.

No Time

10:15 p.n.

10:15 p.m.

10:30 p.m.

10:30 p.m.

11:00 p.m.

Hollie telephones Damien Echol’s home. His mother
answers and says don‘t call so late. Damien gets

* the phone away from his mom and says call back in a

little bit. Hollie calls back and her and Damien
talk. [9/7/93 Heather Cliett Statement, D.A.
9/22/93, page 130].

Chris Morgan and Brian Holland and Wendy Holm go to
Red Square dance club. [8/3/93 Holm Statement,
D.A. 8/14/93, page 435].

Anita Hendrix returns home from working at Marked
Tree Nursing Home. Her son, Mike Elinburg, is
there, fresh from taking a bath. [7/20/93 Anita
Hendrix Statement, D.A. 8/17/93(#2), pages 107-09].

Twe boys and a girl with mud and bloed go to
laundromat where Dixie Hufford works and clean up-
one of the boys last name is Hollingsworth.
[5/20/93 Handwritten Notes of Suzanne Gitchell,
D.A. 8/24/93, pages 644].

L.G. Hollingsworth arrives home with blood all over
him and a box that smells bad. [5/11/93 Report,
D.A. B/24/83, page 639].

Upon arriving home, L.G. Hollingsworth telephones
Domini who says Damien is acting like he doesn‘t
want to be with her anymore and that after arguing
with Damien she went down a little trail where she
laid down and went to sleep. [5/26/93 L.G.
Hollingsworth Statement, D.A. 8/17/93(#2), page
57].

pDamien Echols and Jascn Baldwin terminate their
telephone conversation. [7/1/93 RLL memo On Damien
Echols Interview].

Heather Cliett and Hollie finally get Damien on the
telephone; they had been trying to get him since
9:00 Pp.m. [6/8/93 Cliett statement, D.A.
8/17/93(#2), page 186].

Damien and Domini begin a telephone conversation
that lasts approximately 30 minutes. [7/1/93 RLL
memo on Damien Echols Interview; 6/26/932 RLL memo
on Domini Teer Interview]. The two gquarrel.
[6/21/93 RLL memo On Domini Teer Interview].

Damien goes to bed. [6/15/93 RLL memo on Michelle
Echols Interview: 6/21/93 RLL memo on Pam Hutchison
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11:00 p-m.

11:15 p.nm.

11:15 p.m.

Interview].

Fred Revelle drops Jessie Miskelley off at his home
after wrestling practice. [6/9/93 Fred Revelle

statement, D.A. B/24/93, page 759] .

Damien Echols completes telephone call to Holly
George that he began at approximately 5:30 p.m.
[5/10/93 Damien Echols Interview, D.A. B8/24/93,

page 680].

Sir Mikeal Williams and King David Beasley finish
mass at Church of God and go to Waffle House.
[5/9/93 Investigative Report, D.A. 6/25/93, page
32].

THURSDAY, MAY 6, 1093

12:00 a.m.

2:30 a.m.

2:45 a.m.

Early A.M.

Before school

8:30 a.m.

A Lakeshore man, who wishes to remain anonymous to
protect his wrestling career, returns from Dyess
with Miskelley where they had been wrestling.
[6/9/93 Evening Times, I

Chris Morgan, Brian Holland, and Wendy Holm leave
Red Sguare Dance Club. [8/3/93 Holm Statement,

D.A. 8/14/93, page 435].

Susan Sanders and husband return from Splash
Casino. [9/2/93 Susan Sanders Statement, D.A.
9/22/93, page 102]. Donald DeWitt and wife say
they returned at about 2:00 a.m. [9/30/93 Donald
DeWitt Statement, D.A. 10/8/93, page 98; 9/30/93
Rose DeWitt Statement, D.A. 10/8/93, page 100].

L.G. Hollingworth borrows Richard Simon’s car and
drives to his Aunt Narlene’s house and takes her
children to school. [Prosecutor subpoena interview,

09/02/93, D.A. 10/25/93, page 098]

when Aaron Hutcheson learns that boys are missing,
he says that they had gone to the clubhouse.
[5/27/93 Vicki Hutcheson Interview, D.A. 8/30-31/93,

page 112].

Vieki Hutcheson drops Aaron Hutcheson off at
school. Vicki returns home, turns on the T.V. and
learns that boys are missing. [5/28/93 Vicki
Hutcheson Statement, D.A. 8/30-31/93, page 139].
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9:00 a.m.

9:45 a.m.

9:45 a.m.

10:00 a.m.

11:00 a.m.

No Time

No Time

1:16 p.m.

1:30 p.m.

1:30 p.m.

L.G. Hollingsworth’s Aunt picks up L.G. and takes
him to work at the Big Star. [9/2/93 L.G.
Hollingsworth Statement, D.A. 10/8/93, page 39].

Aunt Narlene picks up L.G. Hcllingsworth and takes
him to work at Big Star. [5/26/93 L.G.
Hollingsworth Statement, D.A. 8/17/93(#2), page
57].

vicki Hutcheson goes to school and confirms that
boys had been missing since 6:00 p.m. yesterday.
[5/28/93 Vicki Hutcheson Statement, D.A. 8/30-
31/93, page 139]. Vicki subsequently goes to the
Moore’s house, and back to school to pick up Aaron,
back to the Mocre’s house, where Aaron says we need
to go to the clubhouse. [5/28/93 Vicki Hutcheson
Statement, D.A. 8/30-31,/93, page 140]

Narlene Hollingsworth drives by crime scene.
[5/10/93 Narlene Hollingsworth Statement, D.A.
B/24/93, page 614].

Steve Jones and another detective interview Damien
at his mother’s trailer. [5/15/93 Pam Hutchinson
Interview, D.A. B/24/93, page 558].

Sandra K. Nodini said she saw a man pushing a
bicycle through the weeds in the ditch behind
her house, (1121 S. McAuley), and he told her
he was looking for the missing boys. [9/22/94
Handwritten statement/Nodini, D.A. 10/25/93,
page 245]

After seeing the noon news, Bryan Keith Woody
informs Mark Byers that he saw four W/Ms heading
towards woods at about 6:30 p.m. yesterday. Byers
asks Woody to help lock for the kids. [5/28/93
Wocdy Interview, D.A. 8/14/93, pages 327-28].

WMPO Masengale assigned to Crime Scene Crowd
Control. Informed that devil worshipping occurs at
area of the homicides. [5/6/93 Field Report, D.a.
7/23/93, page 12]-

Victims bodies discovered. [WMPD memo, D.A. B/30-
31/93, page 650; 5/7/93 Ccommercial Appeal, Al].

L.G. Hollingsworth gets off work at the Big Star.
He is picked up by a girl who takes him to Domini’s
house. [5/26/923 L.G. Hollingsworth Statement, D.A.
8/17/93(#2), pages 57-58].
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1:45 p.m.

1:45 p.m.

3:55 p.m.

4:00 p.m.

No Time

5:00 p.m.

9:00 p.m.

No Time

No Time

steve Jones and Mike Allen locate first body.
[5/6/93 Investigative Report, D.A. 7/19/93, page
137+

L.G. Hollingsworth arrives at Domini’s house where
he finds Domini and Damien. The three walk to
Narlene’s home where L.G. gets into car with
Narlene and he and Narlene go to Holeman’s BBQ and
then home. [5/26/93 L.G. Hollingsworth Statement,

D.A. 8/17/93(#2), page 58].

First body removed from creek. [5/6/93
Investigative Report, D.A. 7/19/93, page 13].

Second beody located. [5/6/93 Investigative Report,
D.A. 7/19/93, page 14].

Parents/neighbors gather at police barricade on
McAuley Drive. [5/7/93 Commercial Appeal, A7]-

Coroner arrives oOn scene. [5/6/93 Investigative
Report, D.A. 7/19/93, page 16].

Drainage ditch drained and bodies recovered.
[5/7/93 Commercial Appeal, A7].

Police go to Jason’s house for guestioning.
[9/16/93 Kenney Watkins Statement, D.A. 10/8/93,

page 67].

1..G. Hollingsworth calls Richard Simmons to get him
and the two go to Simmon‘s home where they spend
the night. ([5/26/93 L.G. Hollingsworth Statement,
D.A. B/17/93(#2), page 58].

BoJangles manager reports that B/M was in ladies
rest room last night bleeding from the arm.
(5/6/93 Field report, D.A. 8/14/93, page 3862].

Officer writes additional information re: white van
AR WBI-577. A B/M and a W/M seen in it. W/M has
cast on left lower arm. [5/6/93 Field Report, D.A.
8/24/93, page 271].

Kent Hale, the Crittenden County Coroner, submitted
his report. [D.A. 8/14/93, page ]

FRIDAY, MAY 7, 1993

10:30 a.m.

Allen guestions and prints Paul Patrick Champagne

003058

ADD 1505



11:00 a.m.

11:40 a.m.

No Time

No Time

4:00 p.m.

No Time

6:15 p.-m.

No Time

No Time

No Time

Evening

who recently arrived in WM from Alaska. [5/7/93
Subject Description etc., D.A. 6/25/93, Dpages 10-
217

Steve Hacker calls Allen and informs that person in
white van was watching his 7 1/2 year old twins
last Sunday. [5/7/93 Field Report, D.A. 8/24/93,
page 267].

Durham interviews Jeff Holliday and Clint Garner
who tell of being followed by a white van as they
played in the street about three weeks ago.
[5/7/93 Holliday/Garner Interview, D.A. 8/24/93,
page 265]

WMPD interview Gary Ray Chadwick and there is the
accompanying polarcid, polygraph release, etc.
[D.A. 7/16/93, page 035-046 and D.A. 11/04/93, pages
009-020]

Hester guestions "King David" Beasley and Sir
Mikeal Williams. [D.A. 6/25/93, pages 22-39].

As Damien and Kenney Watkins are walking, Damien
tells Watkins that he was there when the boys were
murdered. [9/16/93 Kenney Watkins Statement, D.A.
10/8/93, pages €9-70].

Rent-A-Center delivers a refrigerator to the Hobb'’s
residence. [5/21/93 Investigation Report, D.A.
8/30-31/93, page 40].

A white van with one W/M and a W/F slows down in
Bebee, AR, and watches a 13 year old boy. when the
persons in the van see the boy’s parent, it drives
off. [5/8/93 Field Report, D.A. 8/24/93, page
272].

WMPD interview, polygraph, Gary Ray Chadwick who
had just been released from jail. [D.A. 7/16/93,

pages 35-46].

Pam Hutcheson tells Susan Sanders to remember that
Pam and Damien came to visit her 5/5/93. [5/17/93
Report, D.A. B/14/93, page 268].

Arkansas Crime Information Center faxes Allen van
information. [5/7/93 FAX cover sheet, D.A.
8/24/93, page 370].

Damien, Jason Baldwin, and Miskelley at skating
rink. Damien and Jason there together with girls.
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No Time

No Time

A mother reports that a white van slowed down and
watched her son in BeBee, AR, on 5/7/93. [5/8/93
Field Report, D.A. 8/24/93, page 272].

cary Gitchell states, "We think things are going
very well. We’ve got several leads we’re working
on." [5/9/93 Commercial Appeal, Al%2].

SUNDAY, MAY 9, 1993

No Time

No Time

No Time

No Time

Shane Griffin interviews Domini Teer, Damien Echols,
Jason Baldwin. ([5/9/93 Domini Teer Interview, D.A.
8/24/93, page 538; 5/9/93 pamien Echols Interview,
D.A. B/24/93, 675; Undated Handwritten Notes, D.A.
8/24/93, page 6771]-

Narlene Hollingsworth telephones WM police and
states she saw Damien and Domini walking down
service road 5/5/93 at 9:30 p.m. [5/9/93
Handwritten Notes, D.A. 8/24/93, page 608].

WMPD gquestion Murray Farris and polygraph him.
[5/9/93 Investigative Report, D.A. 7/13/93, page
19]. Farris goes to WMPD after speaking to Damien.
Farris reports about a black witch named Deanna
Holcomb [5/9/93 Investigative Report, .D.a. 7/13/93,
page 27].

Andy Taylor moves into Byers household. [B/11/93
Taylor Interview, D-A. 8/14/93, page 139].

SUNDAY, MAY 10, 1993

No Time

No Time

No Time

Gary Gitchell states police are following some
"rather promising" leads. wT definately feel we
are closer.” More than 50 persons have been
guestioned. [5/10/93 Commercial Appeal, Bl].

Police interview Narlene Hollingsworth, rabitha
Hollingsworth. [5/10/93 Narlene Hollingsworth
Interview, D.A. 8/24/93, page 608; 5/10/93 Tabitha
Hollingsworth Interview, D.A. 8/24/93, page 622].

Police interview Damien Echols and give him
polygraph which the police interpret as showing
deception. [5/10/93 Questionnaire, D.A. 8/24/93,
page &65; 5/10/93 Polygraph Report, D.A. 8/24/93,
page 694].
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No Time

No Time

No Time

No Time

No Time

No Time

No Time

Christopher Morgan and Thomas Holland leave WM for
CA. [5/18/93 Oceanside Police Dept. Follow-up
Investigation Report, D.A. 8/30-31/93, page 669].

Nancy Leduke reports to WMPD that Quirt Franklin
Gregory likes to play with young kids.
[Investigative Report, D.A. 7/13/93, page 64].

WMPD interview, polygraph Christopher Littrell.
[D.A. 7/16/93, pages 117-132].

Police interview, polygraph, take samples from L.G.
Hollingsworth. [ D-.A. 8/17/93(#2), pages 43-55].

Heather Cliett takes Hester to place called Devil’s
Den where she had seen three victims playing
before. [5/10/93 Handwritten  Notes, D.A.

8/17/93(#2), page 185].

Anonymous caller informs that pomineck and Damion
killed the three little boys and that L.G. LNU
laundered their clothing. [6/10/93 Handwritten
Notes, D.A. 8/24/93, page 368].

Donald Wayne Warwick was interviewed by Charles
Walker of the Cross County Sheriff’s Department.
[D.A. 7/16/93, page 110-116 and D.A. 11/04/83, pages
021-031]

TUESDAY, MAY 11, 1993

No Time

No Time

No Time

Gary Gitchell announces that WM dJetectives have
interviewed six or seven WM persons who are
shedding light on the circumstances surrounding the
murders of three eight-year-old Doys. "The pieces
are beginning to fit together a little better. I‘m
confident we’ll solve this. We’re talking with
some individuals. We don’t know what direction
it’s going to lead us in. We’re making steady
headway and progress", Gitchell says. In addition,
Gitchell says police have found no evidence that
the boys were killed during a cult-like ritual as
some West Memphians have Dbeen speculating.
[5/11/93 Commercial Appeal, Bl].

WM Police give Deanna Holcomb polygraph
examination. [5/11/93 Polygraph Report, D.A.
8/24/93, page 576] .

Anita Hendrix and husband split up. Hendrix moves
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No

No

No

Ho

No

No

No

No

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

in with Pam Hutchinson. [5/17/93 Anita Hendrix
Interview, D.A. 8/24/93, page 585].

Third Grade Teacher calls WM Pelice and informs
that a student told her that L.G. Hollingsworth
came home with blood all over him and a box that
smelled bad. [5/11/%3 Report, D-.A. 8/24/93, page
639].

Bill Durham polygraphs Murray Farris. [5/11/93
Polygraph Report, D.A. 7/13/93, page 23].

WMPD interview, polygraph, print Christopher Wahl.
[D.A. 7/16/93, pages 144-161].

WMPD interviews Principal Larry McCain who said he
saw an orange Bronco type vehicle in the Robin Hood
area and Frankie Knight was around the vehicle.
(5/11/93 Field Report, D.A. 7/23/93, pages 19-201].

WMED interviews, polygraphs Frankie Knight. [D.A.
7/16/93, pages 162-181]-

purham polygraphs L.G. Hollingsworth. [5/11/93
Polygraph Report, D.A. 8/17/93(#2), page 60].

Hester interviews Andrew Taylor about his friend
John Mark Byers. [5/11/93 Andrew Taylor Interview,
D.A. 8/14/93, page 139].

Ridge interviews Billy Newell about trading weapons
for shorts with Jason. [5/11/93 Newell Statement,
D.A. 8/17/93(#2), page 77].

Ridge interviews Kenneth David Newell about Billy
Newell trading weapons for shirts with Jason.
[5/11/93 Kenny Newell Statement, D.A. 8/17/93(#2),

page 72].

Phoenix PD faxes information on Thomas R. Woods
(this is the guy who had the dream about the
murders and Kept a folder on the murders). [D.A.
8/14/93, page 145].

sudbury receives a call from Glendale, AZ, about a
file found with information on the murders which
apparently belongs to Thomas Woods. [5/11/93
Letter, D.A. 8/14/93, page 186].

Thomas Woods calls unknown person and discusses

dream with him. Unknown person writes a memc to
Inspector Gitchell. [5/11/93 Memo, D.A. 8/14/93,
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page 1&€5].

WEDNESDAY, MAY 12, 1993

No Time

No Time

10:15 a.m.

No Time

No Time

No Time

NHo Time

No Time

No Time

No Time

Two page report regarding Lisa sakevicius’ expla-
nation of how the ligatures were tied, etc.

[D.A. B/13/93, page ]

While police are pleased with the progress of their
investigation, they now expect it will be a long
haul. Wl +think we're loocking at a long
investigation", Gitchell says. [5/12/93 Commercial
Appeal, Bl]. '

Attorney Mike Everett telephones WM Inspector J.D.
Hall whe instructs that Pam Hutcheson And Damien
Echols are not to make statements. [5/12/93 Memo,
D.A. 8/14/93, page 202].

Christopher Morgan and Thomas Holland arrive in
Newport Beach, CA. [5/18/93 pceanside Police Dept.
Follow-up Investigation Report, D.A. 8/30-31/93,
page 669].

WMPD takes samples from Kenneth Eugene Cagle and
question and polygraph him. [ D.A. 7/13/93, pages
36-43].

WMPD interview Ryan Clark. [5/12/93 Ryan Cclark
Statement, D.A. 7/13/93, page 299].

WMPD interview, polygraph, take specimens from,
Richard Gordon Cummings, Jr. (drilling peeping
Tom). [D.A. 7/16/93, pages 75=-80]

WMPD interviews Michael A. Griffin. Griffin says
Chris Wwahl tcld him Damien and Christopher Wren
killed the boys to get into a cult. [D.A. 7/16/93,
pages 177-81].

WMPD interview Andy griffin who believes that
Murray Farris and Chris Little are involved.
[5/12/93 Andy Griffin Interview, D-A. 7/16/93, page
181].

WMPD learn Robert Karjala was talking about the
homicides at a crisis intervention center in
Memphis. He and his roommate are interviewed.
[D.A. 7/23/93, pages 64-67 & 68-72].
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No Time

No Time

Glendale, AZ police interview Thomas Wocds.
[5/18/93 Investigation Supplement, D.A. B8/14/93,
page 177].

Unidentified police officers, (believed to be with
the Wynne, AR City Police), {nterviewed Gary Poin-
dexter and taped the interview.
[D.A. 11/29/93, pages 003-026]

THURSDAY, MAY 13, 1993

No

No

No

No

No

No

No

HNo

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Time

Gitchell says "We've got nothing new to report.
We’re still just running down leads." [5/13/93
Commercial Appeal, Bl].

Elementary student Loretta Smith tells teacher that
Michelle Ellenburg told her that Michael Ellenburg

committed the mnurders. [5/14/93 Linda Wright
Statement, D.A. 8/24/93, page 653]. Smith
subsequently recants. [6/15/93 Statement of

Loretta Smith, D.A. 8/24/93, page 661].

WMPD interviews Richard Simpson; obtains consent to
search of home and car. [5/13/93 Consent, D.A.
7/16/93, page 191 & 193].

WMPD interview, polvgraph, obtain samples from
David Shane Wren. [D.A. 7/15/93, pages 35-47].

WMPD interviews, polygraphs, obtains samples from,
Edward Lynn Lucas cub scout leader). [D.A.
7/19/93, page 48].

WMPD interviews Brit Allen Smith (friend of Ryan
Clark (Byers) who helps search). [5/13/93 Brit
Allen Smith Statement, D.A. 7/19/93, page 57]-

WMPD interviews Richie Masters (friend of Ryan
Clark (Byers) who helps search) . [5/13/93
Interview of Richie Masters, D.A. 7/19/93, page 61]

WMED receive anonymous tip that persons in
professional circles feel as though the perpetrator
has checked into a Crisis stabilization unit in
Memphis. [(5/13/93 Taped Conversation, D.2&.
7/23/93, pages 73-74].

Mary Williams informs Hester that she thinks she

saw a light colored van at dead end when she went
to get something to eat 5/5/93. [5/13/93 Williams
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Interview, D.A. 8/24/93, page 2707 -

No Time Crime scene enclosed by a 15-foot canvass tent.
[5/13/93 Commercial Appeal, Bl].

FIRDAY, MAY 14, 1993

No Time WM Police interview a fourth grade teacher who says
Michelle Ellenburg said her cousin Michael "Damien"
Ellenburg told her that he murdered the three boys.
{5/17/93 Report, D.A. 8/24/93, page 651].

No Time Allen receives tip that Charles Carter could be
involved. He previously molested his step-
children. [5//14/93 Handwritten Notes, D.A.
6/25/93, page 43].

No Time Shelley Warner calls WMPD and asks that they check
into Murray Farris. [5/14/93 Field Repert, D.A.
7/13/93, page 20].

No Time Durham polygraphs Richard Simpson. [5/14/93
Polygraph Report, D.a. 7/16/93, page 200].

No Time WMPD interview, polygraph, take samples from, Jerry
Nearns. [D.A. 7/16/93, pages 207-227].

No Time WMPD interview, polygraph, take samples from
Timothy Wayne Dodson (schize in Mayfair Apt.).
[D.A. 7/19/93, pages 64=74].

No Time WMED interview, polygraph, take samples from Thomas
Polletta. [ D.A. 7/23/93, pages 30-40].

No Time Crystal Hensley and Jennifer Ashley tell Lori
Cissell that Robert Burch and pamien killed the
victims. [5/22/93 Cissell statement, D.A.
B8/17/93(#2), page 150; see also 5/22/93 Joni Erown
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 362].

No Time Tent enclosing crime scene taken down. [6/15/93
commercial Appeal, Bl].

SATURDAY, MAY 15, 1993

No Time Ridge Interviews Pam Hutchinson. [6/15/93 Pam

Hutchinson Interview, D.A. 8/24/93, page 542].
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No

No

No

No

Time

Time

Time

Time

Time

Oceanside CA police FAX information cn Christopher
Morgan to Insp. Gridwell. [5/15/93 Telecopy
Transmittal Cover Sheet, D.A. 8/30-31/93, page
629] .

Jessie Miskelley, Jr., David Sims and Dennis Carter -

call police and report that they saw three kids
running from Tracy Laxton along railroad tracks.
[5/15/93 Field Report, D.A. 9/7/93, page 25].

WMPD interview, polygraph, obtain samples from
Danny Wayne Leffler. |[D.A. 7/16/93, pages 230-40].

WMPD interviews Robert Young (associate of Ryan
Clark who helps search). [5/15/93 Robert Young
Interview, D.A. 7/19/93, page 62].

WMPD interview, polygraph, obtain samples from
William Lawrence Welch. [ D.A. 8/14/93, page 252-

elj].

Sandra Wilson tells of a man and a boy going into
the woods 5/5/93. [5/1/5/93 Investigative Report,
D.A. B/14/93, page 262].

WMPD interview, obtain samples from Robert Felix
Burch. [D.A. 8/17/93(#2), page 86-93].

Polygraph Release and Waiver of Rights forms were
signed by Robert Brian DeAngelc and Steve Duane
Skaggs. [D.A. 10/25/93, pages 008-087].

SUNDAY, MAY 16, 1993

No

No Time

Time

Commercial Appeal announces that reward for
catching killer(s) now amounts to $31,500.

[5/16/93 Commercial Appeal, B2].

12:20 p.m. -~ Steve Branch, Sr., reported missing by
his wife. He is located in Oscecla by Osceolla PD
who employs a relative of Branch. [Investigative

Report, D.A. 7/13/93, page 45].

MONDAY, MAY 17, 1993

8:20 a.m.

8:20 a.m. - Det. Blair interviews Susan Sanders on
going to Splash Casino. [5/17/93 Report, D.A.
B/14/93, page 268].
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] . No Time WM Police interview Anita Hendrix. [5/17/93 Anita
& Hendrix Interview, D.A. 8/24/93, page 595].
No Time Oceanside CA police polygraph Chris Morgan and

Thomas Holland. (5/17/93 letter from Marshall F.
GCaines to DET. Chris McDonough, D.A. 8/30-31/93,

} page 631].
No Time Oceanside Police take samples from Holland, Morgan.
[5/17/93 Medical Report, D.A. 8/30-31/93, pages
l 696-701].
No Time purham interviews VFW bartender sSorrell about David
Childress. [5/17/93 handwritten Notes, D.A.
7/13/93, page 290].
No Time WMPD interview, polygraph, obtain samples from
Charles Douglas Morton, Sr. (hitchhiking

transient). ([D.A. 7/16/93, pages 244-55]1.

No Time WMPD interview, take samples from Joe Gouch.
[D.A. 7/23/92, pages 41-481.

No time Anonymous letter that perpetrator is a black man
who runs a vegetable stand is written. [5/17/93

anonymous letter, D.A. 8/14/93, page 14-15].

i No Time WMPD interview Steven Wallace Tatum (found asleep
5@5&. on service rcad by Blue Beacon). [5/18/93 Field
Report, D.A. 8/14,/93, pages 263-65].

! No Time WMPD look into possibility that Kent W. Strickland,
| a trucker, could be involved. [ D.A. 8/14/93,
pages 298=301].

l No Time Daniel Keith Baxter tells Durham that Jason Baldwin
and Murray Farris killed the boys. [6/28/93
Investigative Report, D.A. 8/17/93(#2), page 368].

TUESDAY, MAY 18, 1993

No Time WMED interview and polygraph James Kenney Martin.
[5/18/93 Polygraph Report, D.A. 8/30=-31/93, page
623].

No Time WMPD interview Charles Carter. [5/18/93 Field

Report, D.A. 6/25/93, page 467.

No Time WMPD interview, polygraph, etc. Anthony A. Barnes.
[D.A, 7/13/93, page 51-60].

i
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No Time WMED interview, polygraph, obtain samples from
lLance Renshaw. [D.A. 7/16/93, page 256-64].

No Time WMPD obtains samples from David Looney. [6/18/93
Consent, D.A. 7/19/93, page 977 -

No Time WMPD interviews, takes samples from Michael
Headlee. (man who ran from Trooper when asked for

identification). [ D.A. 7/23/93, pages 49-56].

No Time pDurham interviews Mike Edward Elinburg (son of
Anita Hendrix; dating Michelle Echols). [5/18/93
Elinburg Interview, D.A. 8/17/93(#2), pages 104-06,

1107 .

WEDNESDAY, MAY 19, 1994

No Time Damien takes Vicki Hutcheson to an orgy in the
woods. vicki asks to leave and Damien obliges.

[5/27/93 Report on V. Hutcheson Interview, D.A.
8/30-31/93, page 1117 5/28/93 Vicki Hutcheson
Statement, D.A. B/30-31/93, page 149].

No Time Oceanside CA police TFaX polygraph results on
examipations of Christopher Horgan and Thomas
Holland. [5/19/93 Telecopy Transmittal Cover

Sheet, D.A. 8/30-31/93, page 630].

No Time Police guestion Quirt Franklin Gregory.
[Investigative Report, D.A, 7/13/93, page 64].

Ho Time Allen interviews Garrett Schwarting who says he
never said Damien told him that he committed the
murders. [6/19/93 Investigative Report, D.a.

8/17/93(#2), page 112]

No Time WMPD take samples from Mark Byers. (5/19/93
consent, D.A. 7/13/93, page 71].

No Time Detectives Bryan Ridge and James Sudbury interviewed‘

Mark Byers regarding his whereabouts on May 5, 1993.
[D.A. 11/29/93, pages 027-058]

THURSDAY. MAY 20, 1993

No Time Commercial Appeal announces that reward for
catching killer(s) now amounts to $32,000.

[5/20/93 commercial Appeal, Bll.
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1 No Time

WM Police interview Narlene Hollingsworth, Dixie
Huf ford. [5/20/93 Interview of Narlene
Hollingsworth, D.A. 8/24/93, page 606; 5/20/93
Interview of Dixie Hufford, D.A. 8/24/93, page
644 7.

No Time Allen interviews Shawn Ryan Clark. [5/20/93 Ryan
] Clark Statement, D.A. 7/13/93, page 297].
No Time Durham interviews Robert William Karjala at an apt.
he rented 5/18/93. [5/20/93 Handwritten Nores,
] D.A. 7/23/93, page 191].
No Time WMPD receives fax of Three Rivers Nursing Center
employee hours and wages. [6/20/93 FAX, D.A.
] 8/14/93, page 311-23].
I No Time A 13 to 15 year old boys visits Branch gravesite.
[6/10/83 Loveless, Gutherie Statements, D.A. 8/30-
31/93,pages 50-54].
I No Time Damien says to Michelle Carter that he killed the
victims. [9/7/93 Statement of Shannon Lea Boals,
& D.A. 9/22/93, page 142].
'“ No Time WHMPD questicon take samples from Steve Maynard.
[D.A. 7/13/93, pages 80-88].
I No Time At Big Star, Melissa and mark Byers ask Hester to
investigate Jimmy Sellers. [5/24/93 hester Memo,
D.A. 7/16/93, page 414].
l No Time WMPD interview Barbara McCafferty (woman who lives
in the area). [D.A. 7/19/93, pages 100-0%].
| No Time WHMPD interview Jason White, a boy who collects
/ comic books and knows Mike Reneau. [5/21/93 White
Interview, D.A. 8/14/93, page 307].
SATURDAY ., MAY 22, 1993
t
2 No Time Durham interviews Lori Cissell whe says that

A

Crgstal Hensley and Jennifer Ashley told her that
Robert Burch and Damien Xkilled the victims.
[5/22/93 Cissell Statement, D.A. B/17/93(#2), page

003069

ADD 1516



No Time

150; gee also 5/22/%3 Jeni Brown Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 362].

Garrett Schwarting tells Jason Frazer and Jeffrey
Hood that Damien and Jason Baldwin committed the
murders. This apparently came to Schwarting in a
psychic trance of some sort. [6/11/93 Frazer
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 253; 6/15/93
Jeffrey Hood Statement, D.A. 8/17/93(#2), page
253].

SUNDAY, MAY 23, 1993

No Time

No Time

12:30 a.m. =~ Damien tells William Jones that he
committed the murders. [6/26/93 William Jones
Statement, D.A. 6/15/93, pages 2B & 31].

Vicki Hutcheson picks up Aaron from Fort Smith, AR.
[5/28/93 Vicki Hutcheson Statement, D.A. 8/30-
31/93, page 151].

WEEK OF MAY 24, 1993

No Time

Jodee Marie Medford states she overheard Damien say
he killed the three boys at the skating rink.
[6/7/93 Medford Statement, D.A. 8/17/93(#2), page
196].

MONDAY, MAY 24, 1993

No Time

No Time

No Time

No Time

No Time

WMPD interview Jonathan Headrick, Cortez Hollins,
friend of Michael Moore. [6/24/93 Hedrick
Interview, D.A. 7/23/93, page 198; 5/24/93 Hollins
Interview, D.A. 7/23/93, page 202].

WMPD interviews the Sanders. [5/24/93 Handwritten
Notes, D.A. 8/14/93, page 270].

WMPD interview Francis Smith who was at the Byers
home when the boys were found. [5/24/93
Investigative Report, D.A. 8/14/93, page 324].

Unien 76 Truck Stop Faxes shower list. [5/24/93
fax cover sheet, D.A. B/17/93(#2), page 153].

Jim McReynolds, a detective with the Clark County
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Indiana Police Department, interviewed Ricky L.
Murray, who is the natural father of Chris Byvers.
[5/24/93 Investigative Report, D.A. 12/06/93, pages

002-020]
Y, MAY 993
No Time WM police  interview Anthony Hecllingsworth.
[5/25/93 Interview of Anthony Hollingsworth, D.A.
] 8/24/93, page 632]. -
No Time Memphis Police telephone WMPO Allen to inform
information on 5 W/M sex offenders was ready to be
] picked up. [5/25/93 Investigative Report, D.A.
9/7/93, page 75].
' No Time WMPD interview, polygraph, obtain samples from
Charles Michael Craig (man once seen with little
child). [D.A. 7/19/93, pages 123-34].
I No Time Polygraph Release and Waiver of Rights forms were
signed by Michael Dean Leiter. [D.A. 10/25/93, pages
I 008-087]
WEDNESDAY, MAY 26, 1993
'Q No Time Burch attempts toc get number for Steve Branch in
‘ Osceola. [5/26/93 Investigative Report, D.A.
I 7/13/93, page 46].
No Time Ridge takes William Jones statement that Damien
told him that he committed the murders. [5/26/93
I William Jones Statement, D.A. 6/15/93, page 29].
No Tinme Polygraph Release and Waiver of Rights forms signed
by Joseph Michael Renau. [D.A. 10/25/93, pages 008-
% 087]
No Time Allen checks on Daniel Hatchett & a W/M named Dusty
1 (Dustin Charles Boyle) at the behest of Mark Byers
who used to run Southland Pawn Shop with them and
they had a falling out. [6/26/93 Investigative
Report, D.A. 7/13/93, page 108]. Boyle passes
'1' polygraph. [5/26/93 Polygraph Report, D.A.

i 7/13/93, page 118].

No Time Durham polygraphs Richard Simpson on whereabouts of
L.G. Hollingsworth. Deception indicated. [5/26/93
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No Time

No Time

No Time

No Time

Polygraph Report, D.A. 7/16/93, page 201].

Ridge calls Watkins Freight Lines and inquires
about John cCunningham and talks to Cunningham’s
wife. [5/26/93 Investigative Report, D.A. 7/19/93,
page 120].

Hester Interviews Doyle Lee Husband (friend of
Chris Byers). [5/26/93 Husband Interview, D.A.
7/19/93, page 137].

Durham interviews persons who work at the Blue
beacon. [5/26/93 TInvestigative Report, D.A.
7/23/93, page 203].

Ridge takes L.G. Hellingsworth Statement on his
whereabouts 5/5/93. [5/26/93 L.G. Hollingsworth
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 56]. Sample
taken from L.G. also. [ D.A. 8/17/93(#2), pages
65~67].

THURSDAY, MAY 27, 1993

No Time

Aaron Hutcheson tells Don Bray about seeing
suspects in Robin Eood Hills. [6/2/93 Vicki
Hutcheson Interview, D.A. 8/30-31/93, page 165]

Bryn Ridge interviews Victoria Hutcheson, Aaron
Hutcheson. [Investigative Report, D.A. 8/30-31/93,
page 111; 5/27/93 Aaron Hutcheson Statement, D.A.
8/30-31/93, page 115].

Durham Interviews Chris Littrell. Littrell speaks
of witchecraft and Damien torturing animals.
[6/27/83 Littrell Interview, D.a. 7/16/93, page
129].

WMPD interviews, Laszlo Benyo, Richard Simpson'’s
roommate at time of murders. [D.A. 7/16/83, pages
285-91].

WMPD interview, polygraph, obtain samples from
Jeffrey Paul Looney. [D.A. 7/19/93, pages 139-52].

WMPD interviews Robert Damon McDermott (friend of
Ryan Clark’s). [D.A. 7/19/93, pages 153-57].

WMPD interview Charles Hester (former Marion HS
janitor). [ D.A. 7/23/93, pages 206-13].

FRIDAY, MAY 28, 1993
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Police interview Vickie Hutchinson. [5/28/93
Investigative report, D.A. 8/30-31/93, page 79;
5/28/93 statement of Vicki Hutcheson, D.A. 8/30-
31/93,page 136]. Hutcheson signs authorization for
East Arkansas Mental Health to release information
it has compiled on BAaron Hutchinson. [5/28/93
Authorization, D.A. 8/30-31/93, page 108].

WMPD releases property cwned by Tracy Laxton taken
from a vehicle by Det. Ridge. [5/28/93 Property
Release Form, D.A. 9/7/93, page 24].

Durham, Burch, Dabbs, Anderson search woods for
tree platform. [5/28/93 Investigative Report, D.A.
7/19/93, page 15B8].

WMPD interview Bryan Keith Woody who saw 4 W/Ms
going towards Robin Hood Woods at approximately
6:30 p.m. [5/28/93 Investigative Report, D.A.
8/14/93, page 327].

MONDAY, MAY 31, 1993

Ridge interviews Garrett Schwarting - Murray Farris
is present. [5/31/93 Garrett Schwarting Interview,
D.A. 8/17/93(#2), page 117].

JTUESDAY, JUNE 1, 1993

Hester interviews Bewail O’Tinger. She speaks of
devil worshipping in Robin Hood woods, [6/1/93
O‘Tinger Interview, D.A. 7/16/93, page 296].

Allen interviews Al Thomas, Jr (known friend of
Aaron Newton). Interview concerns persons seen in
an orange Bronco/Blazer. [6/1/93 Interview of Al
Thomas, Jr., D.A. 7/16/93, page 301].

Hester interviews Craig Beshires, a child who saw
folks in makeup dancing in Robin Hood. [6/1/93
Beshires Interview, D.,A, 7/19/93, pages 160-62].

Hester interviews John =—=——---- , a fourth grader,
who states that two years ago he and friends would
play in Recbin Hood Woods where they had a
clubhouse. [6/1/93 Interview of John ===—-== » Dok,
7/23/93, page 214].

WEDNESDAY, JUNE 2., 1993

WMPD polygraphs and interviews Victoria Hutchinson.
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[6/2/93 Polygraph Report, D.A. 8/30-31/93, page
110; 6/2/93 Vicki Hutcheson Interview, D.A. 8/30-
31/93, page 165].

Bryn Ridge Interviews Aaron Hutcheson. [6/2/93
Aaron Hutcheson Interview, D.A. 8/30-31/93, page
170 -

WMPD interviews Dathan Shane Kellon (tip says he’s
into cult activities). [6/2/93 Kellon Interview,
D.A., 7/19/93, pages 163-67].

Miskelley tells Floresca and
other etudents that he participated in the
killings. [6/7/93 Commercial Appeal, B2].

THURSDAY, JUNE 3, 1993

9:30 a.m.

11:00 a.m.

2:44 p.m.

8:45 p.m.

9:06 p.m.

9:45 p.m.

Police bring Miskelley in for questioning. [6/5/93
Commercial Appeal, A8].

Miskelley signs Miranda waiver. [6/3/93 Waiver,
D.A. 6/25/93, page 64].

WM Police give Jessie Miskelley a polygraph which
the police interpret as showing deception. [6/3/93
Polygraph Report, D.A. 8/24/93, page 727].

Miskelley gives Ridge statement implicating
himself, Damien, and Jason in the murderers.
[6/3/93 Miskelley Statement, D.A. 6/15/93, page 1].
A second statement is taken to "clarify"™ first
statement. [6/3/93 Second Miskelley Statement,
D.A. 6/25/93, page 93].

Miskelley arrested on basis of arrest warrant
signed by Judge Pal Rainey. [6/3/93 Record of
Arrest, D.A. 6/25/83, page 65].

Detectives Dabbs and Anderson and Sergeant
Tankersley secure Miskelley residence and wait for
search team. [Undated Officer’s Field
Investigation Report of Dabbs, D.A. 8/24/93, padge
753].

Probable Cause Hearing for search warrants held.
[D.A. 7/19/93, page 169].

William P. Rainey issues search warrants for
Damien, Baldwin, Miskelley. {6/3/53 Search
Warrants, D.A. 6/15/93, page 38; D.A. 7/13/93, page
214; D.A. 7/13/93, page 268].
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10:27 p.m.

10:28 p.m.

10:28 p.m.

10:28 p.m.

11:30 p.m.

WMPOs Dabbs, Anderson, and Crittenden Sheriff
Officer Tankersley secure Miskelley residence.
[6/3/83 Investigative Report, D.A. 7/13/93, page
220].

WMPD go to search Damien Echols residence. Present
when they arrive are Domini Teer, Michelle Echols,
Damien, and Jason Baldwin. Subsequently Pam, Joe,
and grandmother arrive. [6/3/93 Investigative
Report, D.A. 7/13/93, page 219].

WMPD (Allen, Durham, Miller, Snell, Wilson) go to
search Jason Baldwin residence. Present when they
arrive Terry Ray Grinnel, Jason’s step-dad.
Jason’s mom, Angela Grinnel subsequently arrives at
11:40 p.m.. [6/3/93 Investigative Report, D.A.
7/13/93, pages 220 & 253-54].

Police search Domini Teer residence. [6/3/93
Investigative Report, D.A. 7/13/93, page 220].

Jason Baldwin and Damien Echols arrested on
warrant. [6/3/93 Arrest Record, D.A. 6/25/93,
pages 101-102].

Detectives Dabbs and Anderson and Sergeant
Tankersley secure Miskelley residence and wait for
search tean. [Undated Handwritten notes of
Anderson, D.A. 8/24/93, page 756]

FRIDAY, JUNE 4, 1993
12:07 a.m Search team (Ridge, Sudbury, crime lab employees)

9:54 a.m.

arrive at Jason Baldwin‘’s residence. [6/4/93
Investigative Report, D.A. 7/13/93, page 256].

Ridge interviews Terry and Angela Grinnell (parents
of Jason Baldwin). [6/4/93 Grinmnell Statements,

D.A. B8/17/93(#2), page 165].

WMED interview Aaron Hutcheson. [Aaron Hutcheson
Interview, D.A. 9/7/93, page 53].

Jason Crosby tells Marion principal that he knows
that the boys announced on TV as the killers were
in fact the killers. [6/4/93 Statement of Jason
Crosby given to principal, D.A. 7/13/33, page
246].

Allen interviews Jennifer Harrison who says that
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Domini showed her a cut two weeks ago and said
Damien was going to sacrifice her baby. [6/4/93
iﬁ% Harrison Interview, D.A. 8/17/93(#2), page 176 &
178].
4

1 SATURDAY, JUNE 5, 1993
- Gary Gitchell does not expect any more arrests.
[6/5/93 Commercial Appeal, as].

1 Y 6 9

— = Fred Revelle. a/k/a Fred James, visits Charles
Stone (owner of wrestling ring) and checks on

7 Miskelley wrestling alibi with Stone. [6/9/93
Charles Stone Statement, D.A. 8/24/33, pages 777 &
784].

i MONDAY, JUNE 7, 1993

I = Commercial Appeal announces thsdt Miskelley

statement states that murders occurred around noon
5/5/83. [6/7/93 Commercial Appeal, Al].

= Sudbury interviews Shari Gilbert, aunt to William
Jones. [6/7/93 Subject Description, D.A.
8/17/93(#2), page 191].

- Hester interviews Jodee Marie Medford who says she

& overheard Damien say he killed the three boys.
[6/7/33 Medford Statement, D.A. 8/17/93(#2), page

196]. Donna Medford, Jodee’s mother, states that

Jodee and her friends talked about Damien saying

this. when she picked them up from the girl’s club.

[6/7/93 Donna Medford Statement, D.A. B8/17/93(#2),

Page 197; see also 6/8/93 Jenni Deacon Statement,

D.A. 8/17/93(#2), page 201; 6/8/93 Peggy Simmons

Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 209; 6/9/93

) Michelle Carter Statement, D.A. 8/17/92(4#2), page
214; 6/11/93 Jessica Medford Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 260; 6/11/93 Jackee medford
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 262; 6/11/93
Christy Van Vickle Statement, D.A. 8/17/93(#2),
pPage 264; 6/11/93 Katie LaFay Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 266; 6/16/93 Brandy Wilson
Statement, D.A. B8/17/93(#2), page 280 (skating

[ rink)].
TUESDAY, JUNE 8, 1993
10:00 a.m. Jerry Driver receives call from Steve Jones asking
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Driver to meet him by the Lakeshore Trailer Park.
The two see there evidence of animal sacrifices and
find a knife stuck in the dirt. [6/9/93 Memo,
D.A. 7/13/93, page 276].

Aaron Hutchinson serviced at East Arkansas Regional
Mental Health Center. Gives information indicating
he was at murder scene. [6/8/93 Individual
Progress Report, D.A. 8/30-31/93, pages 102-05].

Aaron Hutcheson Interviewed by WMPD. [6/8/93 Aaron
Hutcheson Interview, D.A. 9/7/93, page 63].

Hester interviews Jason Lance Crosby who relates
that Damien talked about killing a bum. [6/8/93
Jason lance Crosby Statement, D.A. 7/13/23, page
242]. Crosby polygraphed. [6/8/93 Polygraph
Report, D.A. 7/13/93, page 247].

Hester takes Heather Cliett statement about
telephone calls she made to Jason and Damien’s.
[6/8/93 Cliett Statement, D.A. 8/17/93(#2), page
186].

Domini Teer’s father expresses desire to take
Domini away from the area. [6/8/93 Investigative
Report, D.A. 8/17/93(#2), page 199].

WEDNESDAY, JUNE 9, 1993

Damien attempts suicide in jail. [6/9/93 Unusual
Occurrence Report, D.A. 8/24/93, page 713].

Charles Stone gives statement. [6/9/583 Statement
of Charles Stone, D.A. 8/24/93, page 778].

Michael Allen interviews owner of store within
eyesight of the Dyess wrestling theater. He did
not see wrestlers 5/5. [6/9/93 Statement of
Charles Maxey Austin, D.A. 8/24/93, page 817].

Fred Revelle telephones Charles Jones and discovers
for first time that Stone sold the ring to Fred
5/5/93. [6/9/93 Statement of Fred Revelle, D.A,
8/30-31/93, page 45].

Fred Revelle telephones WM police and states that
Miskelley was with him. [6/9/93 Statement of Fred
Revelle, D.A. 8/24/93, page 761].

Fred Revelle statement taken. Fred says Jessie,
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Bill Cox, and he were practicing wrestling the
night of the murders. [6/9/92 Statement of Fred
Revelle, D.A. 8/24/93, page 759]

- Police take statement of Aaron Hutcheson that he
was present during the murders and barely escaped
himself. [6/9/93 Statement of aaron Hutcheson,
D.A. 8/30-31/93, page 198].

- WMPD interview Dennis Ray Carter who speaks of
Damien and devil worship. [6/2/93 Statement of
Dennis Ray Carter, D.A. 7/13/93, page 273].

- Jerry Driver writes memos on his 6/8/93 hunt with
Steve Jones and a 12/2/92 conversation in which he
overheard Domini and her mom talk about occult
subjects. [6/9/93 Driver memos, D.A. 7/13/93,
pages 276-77].

= WMPD interviews Pam Dobbs. (6/9/93 Dobbs
Interview, D.A. 7/19/93, page 176].

THURSDAY, JUNE 10, 1993

- Charles Stone (owner of wrestling ring) consents to
allowing police to search his checking account
records for the period 4/20/93 - 5/6/93. [6/10/93
Consent Form, D.A. 8/24/93, page 765].

= Sgt. Mike Allen interviews Charles Stone. [6/10/93
Charles Stone Statement, D.A. 8/24/93, page 793].

- Investigator Bill Durham interviews Fred Revelle,
Keith Merciers, and Kevin Lyn Johnson. [6/10/93
Investigative Reports, D.A. 8/24/93, pages 801 &
804 & 807].

- Stan Burch interviews Loveless and Gutherie about
boy visiting Branch gravesite. [6/10/93 Loveless,
Gutherie Statements, D.A. 8/30-31/93, pages 50-54].

- East Arkansas Regional mental Health Center sends
copies of notes of Aaron Hutchinson’s last three
sessions to WMPD. [6/10/93 Letter from Judy Hicks
to Det. Gitchell, D.A. 8/30-31/93, page 106].

= Karen McAteer relates that months ago damisn was

taking pictures of her children. [6/10/93 McAteer
Statement, D.A. 7/16/93, page 374].
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Hester interviews J'Nevlyn Blackmon, who speaks of
devil worship and sacrificing virgins. [6/10/93
Blackmon Statement, D.A. B8/17/93(#2), pages 220-
#1].

Hester interviews Jennifer Ball who speaks of
Damien peeking into her window on a stormy day.
[6/10/93 Ball Statement, D.A. 8/17/93(#2), pages
224-29; see also 6/10/93 Teresa Ladena Woodson
Statement, D.A. 8/17/93(#2), pages 234-35].

WMPD interview Amanda Lancaster who talks of Damien
wearing dog intestines arcund his neck. [6/10/93
Lancaster Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 238].

Ridge interviews Buddy Sidney Lucas about shoes
Miskelley lent him. [6/10/93 Lucas Statement, D.A.
8/17/%3(#2), page 241].

FRIDAY, JUNE 11, 1993

Bill Durham interviews Bill Cox. [6/11/93 Bill Cox
Statement, D.A. B/24/93, page 811].

Karen McAteer confirms her 6/10/93 Statement.
[6/11/93 McAteer Statement, D.A. 7/16/93, page 375-
72]. As does one of the children, Jessica Bryant.
[6/11/93 Jessica Bryant Statement, D.A. 7/16/93,

page 384]

Ridge interviews Kevin Ray Lawrence, friend of
Jason Baldwin’s, about Garett Schwarting’s attempts
to get a shirt from Baldwin. [6/11/93 Kevin Ray
Lawrence Statement, D.A. 8/14/93, page 342].

WMPD takes Garrett Schwarting’s fingerprints.
[6/11/93 Consent, D.A. B8/17/93(#2), page 121].
Ridge interviews him and he tells of going to get
his shirt three times from Jascn on 5/5/93.
[6/11/93 Schwarting Statement, D.A. 8/17/93(#2),
page 125].

Hester interviews Jodee Medford who repeats her
6/7/93 Hester Statement. [6/11/93 Medford
Statement, D.A., 8/17/93(#2), page 198].

Allen and Ridge interview Jason Fraser who says
Schwarting told him that Damien and Jason committed
the murders. [6/11/93 Investigative Report, D.A.
B/17/93(#2), page 251]

MONDAY, JUNE 14, 1993
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= Bill Durham interviews Gloria Wilson, East Arkansas
Mental health Teacher who says Jessie Miskelley,
Sr., attended DUI classes on, amcng other dates,
5/5/93. [6/14/93 Investigative Report, D.A.
8/24/93, page 828].

- Ridge interviews Hubert B. Bartoush about Jason
Baldwin cutting his yard 5/5/93. [6/14/93 Bartoush
Statement, D.A. 8/17/93(#2), pages 271 & 273].

- Ridge interviews Joe Bartoush who speaks about
Damien killing a Great Dane and tearing out its
intestines. [6/14/93 J. Bartoush Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 272].

= Durham interviews Barbara Detteart who states that
Damien and Jason once tried to steal her deg.
[6/24/93 Detteart Statement, D.A. 8/17/93(#2), page
303].

TUESDAY, JUNE 15, 1993

- WP Police interview Michelle Ellenburg who states
that she never said to Loretta Smith that her
brother and Michael Echols killed the three boys.
[6/15/93 Michelle Elenburg Statement, D.A. B/24/93,
page 658]. Loretta Smith confirms this by
recanting. [6/15/93 Statement of Loretta Smith,
D.A. B/24/93, page 661].

= Ridge interviews Burney Warren who once met Damien.
[6/15/93 Warren Statement, D.A. 7/16/93, page 353].

= Allen interviews Jeffrey Hood who says that
Schwarting told him he saw in a trance that Damien
and Jason committed the mnurders. [6/15/23 Hood
Statement, D.A. 8/17/93(#2), page 270].

- Polygraph Release and Waiver of Rights forms signed
by Garrett Allen Schwarting. [D.A. 10/25/93, pages
008-087]

WEDNESDAY, JUNE 16, 1993

= Durham interviews Raymond Holt who says when Fred
Revelle, Dennis Carter, and others went to Dyes to
go wrestling 5/5/93, Miskelley did not go with
them. [6/16/93 Raymond Holt Statement, D.A.
7/13/93, pages 280-81].

- Hester interviews Amanda Stokes who talks of seeing
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hitchhikers with duffle bags on 5/5, [6/16/93
Amanda Stcokes Statement, D.A. 8/17/93(#2), page
276].

Ridge interviews Rickey Don Climer who speaks of
devil worship and killing animals with Damien,
Jason, and Jessie. [6/16/93 Climer Interview, D.A.
8/17/93(#2), page 305].

THURSDAY, JUNE 17, 1993

WM Police interview Sarah Hollingsworth. [6/17/93
Sarah Hollingsworth Interview, D.A. 8/24/93, page
637A].

Allen interviews Curis Todd Jones, friend of
Miskelley’s. [6/17/93 Jones Interview, D.A.
7/16/93, page 386].

Burch interviews Stephanie Dollar about Miskelley
whereabouts on 5/5/93. Dollar says Miskelley
babysat for her. [6/17/93 Investigative Report,
D.A. 8/14/93, page 346].

Allen interviews Shane Divilbliss, the boy for whom
Denna Holcomb left Damien, about problems he had
with Damien when this happened. [6/17/93 Shane
Divilbliss Interview, D.A. 8/17/93(#2), page 289].

Durham interviews Susan Renee Brewer who confirms
that Miskelley was babysitting at the Dollars and
was around during the 6:30 p.m. disturbance 5/5/93.
[6/17/93 Susie Brewer Statement, D.A. 8/17/93(#2),
page 325].

Durham interviews James Brent Moore who knows
nothing. [6/17/83 James Moore Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 333].

FRIDAY., JUNE 18, 1993

WM Police interview James Bailey. [6/18/93 James
Bailey Interview, D.A. 8/24/93, page 601].

Burch creates memos clearing previous possibles.
[WM Investigative Reports, D.A. 6/25/93, pages 21 &
48, 108; D.A. 7/13/93, pages 288 & 293,

Hester interviews Dennis Carter about going to
Dice. [6/22/93 Dennis Carter Statement, D.A.
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7/13/93, page 275].

= Hester interviews Josh Darby, a friend of
Miskelley’s. [6/18/93 Darby Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 328].

- Allen interviews Patsy Ellington who did not see

E] Miskelley during 6;30 p.m. 5/5/93 disturbance.

[6/18/93 Ellington Statement, D.A. 8/17/93(#2),

pages 337-39]. Charles A. Ashley, however, says he

. saw Miskelley alone at that time. [6/18B/93

q Statement of Charles A. Ashley, D.A. B/17/93(#2),
t page 234].

MONDAY, JUNE 21, 1993

- Hester interviews Felicia Dawn Williams, friend of

Miskelley’s. [6/21/93 Williams Interview, D.A.
7] 8/17/93(42), page 351
TUESDAY, JUNE 22, 1993
I = Allen interviews Timothy Blaine Hodge, friend of
Jason and Damien. [6/22/93 Hodge Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 355].
I WEDNESDAY, JUNE 23, 1993
- Allen interviews Edward Hodges who speaks of devil
kgﬁ worshipping. [6/23/93 Hodge Statement, D.A.
8/17/93(#2), page 358].
= Arkansas State Crime Lab submitted a report stating
Huwan blood, too limited for further characteriza-
tion was identified on Q85. ‘Q85¢ was a grey T-
shirt confiscated from the home of Jessie Miss-
i kelley.
[Arkansas State Crime Lab Analysis Report 6/23/93,
D.A. 12/07/93]
1 THURSDAY, JUNE 24, 1993

= Hester interviews Bradley Wayne Snelson and Jerry
i Strange, friends of Miskelley’s. [6/24/93 Bradley
Snelson Statement, D.A. 7/13/93, page 303; 5/24/93

Jerry Strange Statement, D.A. 7/13/93, page 207].

- Allen interviews Larry Ceasar who fits description
‘ given by BoJangles manager. [ D.A. 8/14/53, pages
355-60].
MONDAY, JUNE 28, 1993
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- E.A.R.M.H.C. writes WMPD that Aaron has provided no
new information. [6/28/93 letter from Hicks to
Gitchell, D.A. 8/30-31/93, page 107].

- Burch writes a memo eliminating Timothy Dodson as a
subject. [6/28/93 Memo, D.A. 7/19/93, page 78].

- Allen seeks to get attendance records for 5/5 and
5/6/93 from Marion E.S. [e/28/93 Field Report,
D.A. 8/14/93, page 343],

= Allen interviews Michael Scott, B/M, as to being
possible person in BoJangles 5/5 with bleeding arm.
[6/28/93 Investigative Report, D.A. 8/14/93, page
364].

= Durham writes a& memo that on 5/17/93 Daniel Keith
Baxter told him that he heard that Jason and Murray
Farris killed the boys. [6/28/93 Investigative
Report, D.A. 8/17/93(#2), page 368; see also
6/28/93 Investigative Report D.A. 8/17/93(#2),
page 361 (discussing 5/22/93 Brown Statement that
Burch and Damien said they committed the murders)].

- Detective Bill Durham interviewed Diane Sorrell
regarding David Arthur childress, [D.A. 11/04/93,
pPage 033]

TUESDAY, JUNE 29, 1993

- Detectives Mike Allen and Bill Durham interviewed
Alvis Cleam Bly regarding a ‘Satanic Cult’ in which
he was allegedly invelved, along with Damien, Jason
and Jessie. [D.A. 11/04/93, Pages 034-069]

WEDNESDAY, JUNE 30, 1993

o Hester interviews Bewail O’Tinger who states that
victims were riding in her front yard day of the
murder. [6/30/93 O‘Tinger Statement, D.A. 7/16/93,
Pages 293-94].

= Hester interviews Jimmy Dee Sellers. [6/30,/93
Sellers Interview, D.A. 7/16/93, page 413].

JTHURSDAY, JULY 1, 1993

- WMPO Allen contacts known sex offender Louis Larry

Baldwin and asks about his whereabouts during May.
[7/1/93 Field Report, D.A. 9/7/93, page B86],
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= Durham begins check on Roderich Conyne, a man who
watches children’s ball games; invites children to
his heme for pizza and a movie. [ D.A, 7/23/93,
pages 225-39],

FRIDAY, JULY 2, 1993

- WMPO 2llen contacts Remus Eugene Forgey, known sex
offender, and asks about his whereabouts during
month of May. [7/2/93 Field Report, D.A. 9/7/93,
page B3].

- Bill Durhanm polygraphs L.L. Baldwin. [7/1/93 Field
Report, D.A, 9/7/93, Polygraph Report, D.A. 9/7/913,
page 90].

— WMPO Allen contacts known sex offender Harold
Allison and asks him to come to WM for a polygraph.
[7/5/93 Investigative Report, D.A. 9/7/93, page

92].
MONDAY, JULY 5, 1993
- Durham interviews Carrcll Tillman Coleman (works at
dog track). [7/5/93 Ccleman Statement, D.A.

7/16/93, page 417].

MONDAY, JULY 12, 1993

- Burch checks on Timothy Dodson by interviewing
Dodson and his alibi witness. [7/12/93 Statement
of Tina smith, D.A. 7/19/93, page 75; 7/12/93
Statement of Dodson, D.A. 7/19/93,page 77].

FRIDAY, JULY 16, 1993

= WMPO Allen interviews David Sims about Miskelley.
Sims polygraphed. [7/16/93 Investigative Report,
D.A, 9/7/93, page 42; 7/16/93 Polygraph Report,
D.A. 9/7/93, page 46].

- WMPO Allen interviews known sex offender Victor

Johnson. [7/16/93 Investigative Report, D.A.
8/7/93, page 96].

MONDAY, JULY 19, 1993

- Juvenile Judge authorizes release of Miskelley,

Baldwin, Echols Juvenile records to WMPD. [7/19/93
Order, D.A. 8/30-31/93, pages 287, 319 & 347).
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TUESDAY, JULY 20, 1993

- Durham interviews Anita Hendrix on Mike Elinburg
whereabouts 5/5/93. [7/20/93 Anita Hendrix
Interview, D.A.-8/17/93(#2), page 107].

D, 93
- Ridge/Fogelman interview Jesse Andrew Hurst (snitch

who says he heard Damien say that Jason and
Branch’s step-father committed the murders).

[7/21/93 Hurst Statement, D.A. 8/17/93(#1), page
145].

JUESDAY, AUGUST 3, 1993

= Ridge interviews Wendy Holm on whereabouts of Chris

Morgan and Brian Holland on 5/5/93. [8/3/93 Holm
Statement, D.A. 8/14/93, page 4357].

MONDAY, AUGUST 9, 1993

= Bill Durham polygraphs Ronald George. [Bsa/93
Polygraph Report, D.A. 9/7/93, page 102].

THURSDAY, AUGUST 19, 1993

= Fogelman issues prosecuting attorney subpoena to
Marion High School principal for journals and
notebooks of Jason Baldwin, Damien Echols: also
asks for addresses of Tiffany Allen, Christina
Jones. [8/19/93 Prosecuting Attorney Subpcena,
D.A. 8/30-31/93, page 22].

THURSDAY, SEPTEMBER 2, 1993

- Fogleman interviews Jennifer Sanders, Susan
Sanders, Diane Teer, Sharon and Jason Crosby, L.G.
Hollingsworth. [9/2/93 Jennifer Sanders Interview,
D.A. 9/2/93, page 85; 9/2/93 Susan Sanders
Interview, D.A, 9/22/93, page 99; 8/2/93 Diane Teer
Interview, D.A. 9/2/93, page 112; 9/2/93 Jason
Crosby Interview, D.A. 10/8/93, page 7; a/2/93 L.G.
Hollingsworth Interview, D.A. 10/8/93, page 29].

= Fogleman interviews Stacy Sanders, who said she
saw Pam and Joe Hutcheson and Damien Echols at her
house around 7:00 p.m. on May 5, 1993. [D.A., 10/25/
23, pages 088-096])

= Fogleman conducts an interview of L.G. Hollingsworth
pursuant to a prosecutor’s subpoena. [D.A. 10/25/93,
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pages 097-113]

Inspector Gary Gitchell interviewed Merideth McKay,
a cousin of Stacy and Jennifer Sanders. Merideth
lives across the street from the Sanders and she
said she was at home on the evening of May 5, 1993
and she saw Pam and Joe Hutchison arrive with Damien
Echols in the car. She said it was bewteen 6:30
p.-m. and 7:00 p.m.

[D.A. 11/29/93, pages 063-072]

MONDAY, SEPTEMBER 6, 1993

Bill Durham interviews John Earl Perschke, Jr., who
states that Miskelley beat him and threatened him
with a knife. [9/6/93 Investigative Report, D.A.
9/22/93, page 121]. Melisa Renee Flesher confirms
this. [9/6/93 Interview of Melissa Flesher, D.A.
8/22/93, page 125].

TUESDAY, SEPTEMBER 7, 1993

Bill Durham Interviews Robert Jeff Martins who
states he saw three victims at 5:30 p.m. [9/7/93
Martins Interview, D.A. 9/22/93, page 119].

Bill Durham interviews Jamie Lee Johnson who says
he saw three victims on three bikes 5/5/93.
[9/7/93 Interview of Jamie Lee Johnson, D.A.
8/22/93, page 136]

Bill Durham interviews Benjamin Don Crafton who
says he saw Steven Branch and Michael Moore at
about 6:15, 6:30. [9/7/93 Interview of Benjamin
Don Crafton, D.A. 9/22/93, page 148].

Bill Durham interviews Betty Lou Martins who says
come to think of it there were four boys seen.
[9/7/93 statement of Betty Lou Martins, D.A.
9/22/93, page 139].

B. Ridge interviews Bryan Keith Woody who says he
saw four boys at entrance to Robin Hood Woods at
€:30. [9/7/93 Statement of Bryan Keith Woody, D.A.
©/22/93, page 150].

B. Ridge calls memphis airport to check on rain
that had fallen 4/29/93- 5/3/93. [(9/7/93
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Investigative report, D.A. 9/22/93, page 151].

= Bill Durham interviews John Dudley Boals who says
that at the end of May Shannon Way said that he
heard Damien was bragging about the killings.
[9/7/93 Statement of John Dudley Boals, D.A.
9/22/93, page 145].

- Bill Durham interviews Shannon Lea Boals who says
that on 5/21/93 Michelle Carter told her that
Damien said he killed the three boys. [2/7/93
Statement of Shannon Lea Boals, D.A. 9/22/93, page

142].

2= WMPD get statement of Heather Cliett. [8/7/93
sta?ement. of Heather Cliett, D.A. 9/22/93, page
130].

- Bill Durham interviews Otto Bailey, Jr., who saw
Moore and Branch riding bikes with backpacks at
5:45. [9/8/93 sStatement of Otto Bailey, Jr., D.A,
9/22/93, page 159].

- This is a copy of a handwritten poem which Glori
identified as Damien’s handwriting. The date of
9/08/93 is written in the upper right hand corner,
however the poem was not written on this date.
[D.A. 11/04/93, page 070)

THURSDAY, SEPTEMBER 9, 1993
- Ridge checks on 90210 program with television

station. [9/9/93 1Investigative Report, D.A,
9/22/93, page 176].

FRIDAY, SEPTEMBER 10, 1993

= Bill purham polygraphs Jessie Andrew Hurst on
whether his telling that Damien told him that he
was present during killings is truthful. [9/10/93
Polygraph Report, D.A. 9/22/93, page 177].

- Ridge/Durham interview Jennifer Bearden on phone
calls to Damien EHEchols on 5/5/93, [e/10/93
Investigative Report, D.A. 9/22/03, page 179].

= Ridge/Durham Interview Holly George on phone calls

to Damien 5/5/93. [5/10/93 Investigative Report,
D.A. 9/22/93, page 192].
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Fogleman conducts an interview of Diane Teer
pursuant to a prosecutor’s subpoena. [D.A. 10/25/93
Pages 114-133)

Fogleman conducts an interview of Joe Hutchison
pursuant to a prosecutor’s subpoena. [D.A. l0/25/93,
pages 134-15¢]

Fogleman conducts an interview of Domini Teer,
pursuant tc a prosecutor’s subpoena. [D.A. 10/25/93,
pages 157-180]

Fogleman conducts an interview of Pamela Joyce
Hutchison pursuant to a prosecutor’s subpoena. [D.A.
10/25/93, pages 191-212]

Fogleman conducts an interview of Constance Michele
Echels pursuant to a prosecutor’s subpoena. [D.A.
10/25/93, pages 213-235)

23

WMPD obtain report on Kenneth Watkins school
attendance and other records. 9/15/93 Letter,
D.A. 9/22/93, page 2].

Bill Durham Interviews Shannon Way who says he
heard from someone that Damien said he committed
the murders. [9/15/93 Shannon Way Statement, D.A,
9/22/93, page 203].

l THURSDAY, SEPTEMBER 16, 1993

Ridge obtains consent from Kenny Watkins to take
fingerprints. [9/16/93 Consent Form, D.A. 10/8/93,

page 53]. Bill Durham polygraphs Watkins.
[9/16/93 Polygraph Report, D.A. 10/8/93, page 54].
Fogelman estions him. [3/16/93 sStatement of

Kenny Watkins, D.A. 10/8/93, page 55].

WEDNESDAY, SEPTEMBER 22, 1993

Ridge Interviews Holly George, Carl Richard
Appling. [8/22/93 Holly George Statement, D.A.
10/8/93, page 83; 9/22/93 cCarl Appling Statement,
D.A. 10/8/93, page 86].

Fogleman conducts an interview of Angela Gail

Grinnel (sic) pursuant to a prosecutor’s subpoena.
[D.A. 10/25/93, pages 235-243)
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- Sandra Kay Nodini provides a handwritten statement
regarding hearing a child crying in the bayou
adjacent to the Robin Hood Woods area. She heard
this on May 5, 1993. [D.A. 10/25/93, pages 244-256]

- Fogleman conducts an interview of Matthew Baldwin
pursuant to a prosecutor’s subpoena. [D.A. 10/25/93,
pages 257-273]

- Fogleman conducts an interview of Terry Grinnel,
pursuant to a prosecutor’s subpoena. [D.A. 10/25/93,
pages 274-289)

WEDNESDAY, SEPTEMBER 29, 1993

= Bill Durham interviews Carrie Ann Morris who says
she saw Michael Moore and Damien together.
[9/29/93 Carrie Ann Morris Statement, D.A. 10/8/93,
page 96].

THURSDAY, SEPTEMBER 30, 1993
- Ridge interviews Donald and Rose DeWitt about going
to Splash Casino with the Sanders. [9/30/93 Donald

DeWitt Statement, D.A. 10/8/93, page 98; 9/30/93
Rose DeWitt Statement, D.A. 10/8/93, page 100].

ERIDAY, OCTOBER 1, 1993
- Ridge discovers that Donald DeWitt listed only ocne
guest with him at Splash Casino. [10/1/93

Investigative Report, D.A. 10/8/93, page 101].

= Durham and Ridge polygraph and gquestion Christy
Dawn Jones. [10/1/93 Pelygraph Report, D.A.
10/8/93, page 109; 10/1/93 Christy Dawn Jones
Statement, D.A. 10/8/93, page 110].

_

= Polygraph Release and Waiver of Rights forms signed
by Sandra Kay Nodini. [D.A. 10/25/93, pages 00B8-
087]

= Sandra Kay Nodini provides a tape recorded statement
to Bryan Ridge regarding her seeing Damien, Jason,
Jessie, and Domini on the afternoon of May 5, 1993
with one of the victims. [D.A. 10/25/93, pages 244-
256]

TUESDAY, OCTOBER 5, 1993
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-

Arkansas State Crime Laboratory Analysis Report re:
'Q-126" (also known as fE-1477), and stating this is
a knife with a black sheath and that there was no
blood found on the knife. [D.A. 10/25/93, page 230]

John Mark Byers and Melissa Byers both provided
handwritten statements regarding the individual who
allegedly toock Chris Byers photograph. [D.A.
11/04/93, pages 100-102]

THURSDAY, OCTOBER 7, 1993

Bryan Ridge interviewed Tiffany Daniel Allen, who
provided a statement regarding her knowledge of
Jessie Misskelley, and her awareness of a ‘cult-
like’ group existing around the trailer park.
[D.A, 10/25/93, pages 292-304]

MONDAY, OCTOBER 11, 1993

Gitchell submitted a typed investigative report
stating a pair of black tennis shoes had been found
underneath the overpass at Lakeshore and Ridge had
sent the shoes to the State Crime Lab in Little
Rock. [D.A. 10/25/93, page 305-309]

Polygraph Release and Waiver of Rights forms signed
by Kenneth Clyde Watkins. [D.A. 10/25/93, pages 0D08-
087]

Polygraph results regarding test of Kenneth Clyde
Watkins. [D.A. 10/25/93, page 310]

WEDNESDAY, OCTOBER 13, 1993

Charlotte Ann Bly-Bolois was interviewed by Detec-
tive Bryan Ridge regarding her knowledge of Satanic
cult meetings. [D.A. 11,/04/93, pages 103-121]

THURSDAY, OCTOBER 14, 1993

Polygraph Release and Waiver of Rights forms signed
by Buddy Sidney Lucas. [D.A. 10/25/93, pages 008-
087]

Buddy Lucas was interviewed and provided statements
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to the West Memphis Folice Department regarding
Jessie Misskelley‘s allegedly confession to him.
[D.A. 11/04/93, pages 122-144]

93

State Crime Lab Report regarding ‘D-148" (left shoe
and a right shoe), which was submitted on 10/14 /%3
reflecting there was no blood found on either shoe.
[D.A. 10/25/93, pages 3111

MONDAY, OCTOBER 18, 1993

State Crime Lab Report regarding ‘E~-149’ and 'E-150/
(two pair of tennis shoes), which were submitted on
10/18/93, reflecting there was no blood found on any
of the items. [D.A. 10/25/93, page 312]

WEDNESDAY, OCTOBER 20, 1993

Rex Allen Heath was interviewed by the WMPD and he
provided a statement which somewhat discredits Buddy
Lucas. [D.A. 11/04/93, pages 145-152)

WEDNESDAY, OCTOBER 27, 1993

WMPD shipped items ’E-165‘, 'E-166" and ‘E-167’ to
the Alabama Department of Forensic Science for
analysis. [D.A. 11/04/93, pages 153-155]

WMPD shipped items ‘E-155 through ’E~164’ to the
Arkansas State Crime Lab for analysis. This was the
submission of the head hair of the victim’s
relatives. [D.A. 11/04/93, pages 156-158]

WEDNESDAY, NOVEMBER 17, 1993

The Shelby County Tennessee Sheriff’s Department
Diving team and the Arkansas State Police Diving
team co-ordianated on a dive in the lake at the
Lakeshore Trailer Park and found seven (7) items,
including a knife.

[11/17/93 Investigative Report, D.A. 12/06/83, pages
021-023]

THURSDAY, NOVEMBER 18, 1993

Handwritten statement from Jason Lance Croshy
claiming he had a knife stolen from his knife
collection by Jason Baldwin. [D.A. 11/29/93, pages
091-092)

003091

N

o

o



1 - Evidence submission Form signed by Detective Allen,
& forwarding the knife found in the Lakeshore lake to
the Arkansas State Crime Laboratory. [D.A. 11/29/93,
page 093]

WEDNESDAY, NOVEMBER 24, 1993

] - Arkansas State Crime Lab submitted a report stating
: "No blood found on Q133." 0133’ was the knife
recovered from the lake in Lakeshore Trailer Park.
[Arkansas State Crime Lab Analysis Report, D.A., 12/
] 07/93, page 015]

= Statements signed by Marion Police Department
Patrolmen Jason D. Oliver and Joe McCafferty were
| submitted to Detective Bryan Ridge stating they did
not see Jessie Misskelley on May 5, 1993 in the
vicinity of the Highland Trailer Park, during an
I altercation between Bobby Dollar and Connie Molden.
[Investigative Report 11/24/93, D.A. 12/07/93]

Dollahite provided a hand-written statement to Det.
Bryan Ridge stating he responed to the altercation
between Bobby Dollar and Connie Molden which
l occurred on May 5, 1993 at the Highland Trailer Park
and he did not see Jessie Misskelley present.
[Investigative Report 11/24/93, D.A. 12/07/93]

- Detective Bryan Ridge interviewed Ricky L. Hollings~-

worth regarding what he saw on the evening of May 5,
1993 in the vicinity of the Blue Beacon Truck Wash.

THURSDAY, DECEMBER 9, 1993

&= Jerry Driver turned over six (6) items to Detective
Bryan Ridge including pictures, drawings and
writings, which Ridge alleged were satanic in
nature.

' - Crittenden County Sheriff’s Department Deputy, James
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THE FOLLOWING IS A REVIEW OF THE PROSECUTOR’S WITNESS LIST
REGARDING THE
DAMIEN WAYNE ECHOLS

INVESTIGATION

CASE NO: 1700-00-20182

JANUARY 20, 19924
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1.)
2.) James Ellison
3.) E-.E. Bocne
4.) Abbott C., Widdicombe
5.) Jessie Littleton
6.) Mace and Rossie Holt
Allowed access through their property for search of Lakeshore
lake.
l 7.) Mike Allen West Memphis Police Department
8.) Milton Nicks Arkansas State Police
9.) I. Worman Crittenden County Sheriff’s Department
i 10.) Joel Mullins Arkansas State Police
l 11.) Lt. John Yancey Shelby County Sheriff’s Department
12.) Bill Tester Arkansas State Police
~ 13.) Howard Smith Arkansas State Police
’- 14.) John W, Rice Ferrest City Fire Department
15.) Gary Gitchell West Memphis Police Department
16.) t il ] n West Memphis Police Department
] e Toloas 1= AV e a it
LS O 6l T O e AT
! 18.) Buddy ILucas

Friend of Jessie Misskelley who gave statement implicating
Jessie, but recanted statement and provide us with accurate
video statement.

?
et

West Memphis Police Department

ot

MEEI T F

given
21.) L.G. Hollingsworth

Friend of Damien’s and relative of Narlene’s. Bas been inter-
viewed several times and has been a suspect.

o WSS L
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Gave interviews on 9/22/93 and 10/04/93. In the first she
recalled hearing child yell for help in the bayou and in
the second ecallad«see;ng Damr . Domini, Jason and
Jessie with one McCauley on thg_aftg_poan

= SIS o e T L A e

of May 5, 1993. She was polygraphed and deception was
Thdicated.

24.) John Mark Byers

Step~father of Christopher Byers, one of victinms.

25.) Mellissa Byers
Mother of Christopher Byers.

25.)

Was 1ncarcerated for rape Df his eight (B)

ear old daughter
and gEERE e

27.) Rvan Clark
Half-brother of Christopher Byers.
28.) Brit Smith

Helped Ryan Clark search for the victims and heard three
splashes in the water.
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[33.1 Jesh-Darby
Hﬂ%kﬁﬂﬁﬁ@*ﬁﬂBESSQEmand told pelice he had nc knowledge of

Satanic worship.

34.)

E&;&rcation, hut Stephanle Dollar told us Elllngtonuwas
resent.

4faw Jessie Misskelly, Jr. on. the evening of May 5, 1983,

36.) Gloria Wilson

Operates the DWI =chocl that Jessie, Sr. attended at East
Arkansas Regional Mental Health Center.

37.) Jerry Strange

Interviewed on 6/24/93, and told pol;ce he moved back to
the Marion area two days after Jessie’s arrest. He had been
a friend of Jessie’s and was with Jessie when Jessie threw
the rock and broke the windows. Had met Jason, but did not
know Damien.

38.) Jerrv Driver Crittenden County Juvenile Officer

39.) {E

She knows Jessie and was ‘surprised, but not shocked‘ when

she heard he had been arrested.
mmitted by -Robert Burch.

40) James Bailey

Fourteen year old friend of Jessie’s. Told police he had
seen Damien at Vickie Hutcheson’s trailer one time.

41.) Charlie Dabbs West Memphis Police Department
42.) A.T. Anderson West Memphis Police Department
003096
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H. Tankerslev Crittenden County Sheriff’s Department

The only information we have regarding a John Graham was a
reference to a ten year old boy who was interviewed 6/01/93
and only his first name was given, however there was a
reference to a Mary Graham and "John’s" address was given
as Hwy. 77, Box 727 Marion, AR. John formerly lived in the
Mayfair Apartments and told Det. Hester he used to play in
the Robin Hood Woods area and that he had a club house there.

W“’é?“ﬁ’aﬁémia TEEBHEE NG
e agternoon and ElERIRG-
46.) Otto Bailey, Jr.

West Memphis businessman who owns a C.B. repajir shop and who

was overheard on the radio threatening to do to someone the
same thing that happened to the three boys.

LEBEbEEh boys on

47.) @

Told the police that Shannon Way told him Damien killed the
boys.,

Told the pelice that Lara Carter told her Damien killed the
boys.

49.) Benjamin D. Crafton

Saw the victims on the afterncon of May 5, 1993.

48.)

50)

oon and evening of May 5, 1993,

=

@rmaﬁ.?&:sﬂam _Daiiien’s and ﬁw&:@n the
51.) Jammie L. Johnson '

Told police he saw three boys on bikes on May 5, 1993.
52.) Jeff Martin

Saw victims on bikes
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Betty Martin

Saw four (4) boys riding two (2) bikes, however this statement
was not given until 9/07/93.

Carrie Morris (See witness #20)
Sandra Nodini (See witness #23)
Amanda Stokes

Saw three hitchhikers in vicinity of crime, but could not
identify photograph spread.

Bryan K. Woody

Saw four boys on bikes, however this statement was not taken
until 9/07/93.

ﬁa&ﬂ;@nlice she and Sally Braches saw Tim Cotten enter Robin
ood

od Woods on 5/05/93 and leave an hour later and he was wet.

Debra O'Tindger

Told police she saw victims between 5:30 and 6:00 p.m. and
also provided information regarding devil worship.

Jim Agee

Assoclated with First Baptist Church in West Memphis, AR,
but we do not have in in our index.

icky Ol

Incarcerated in Dede Wallace Wilderness Program in Shelby-
ville, TN and told the police wild stories regarding Damien,
Jgson, and Jessie killing people, raping girls, and hanging
them. :

Told police she saw Damien and Domini on the service road

at 9:40 p.m. on May 5, 1993, but gave Jessie, Sr. a note
saying she saw Jessie in the Highland Trailer Park arocund
6:00 p.m. She also told Ron Lax she was "born to know
things",
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65.)

66.)

67.)

68.)

€69.)

Children of Narlene who were with Narlene when she allegedly
saw Damien and Domini on the service road. They have given
statements agreeing with their mother.

Briires Hifford
Sister of Diane Teer and former wife of Narlene Helling-
sworth’s, ex-husband’s father. She works at +the Flash

Cleaners and was picked up around 10:00 p.m. on May 5, 1993
by Narlene. Dixie claims Narlene did not see Damien and
Domini.

Jason Crosby

Friend of Jason and Damien’s and was involved in hidding of
knife at school., Also told pelice he believed Jason had
stolen a knife from him.

Friend of Jason’s, Domini’s, and Damien’s who told police he
was with the three of them on May 5, 1993 until 9:00 p.m. when
he left them at Jason’s. He later told police that Damien had
told him he, Damien, was present when the boys were killed,
but he told Ron Lax he said this to get the police to leave
him alone. Be said they were yelling at him and threatening
him and he would have said anything to get them to stop. He
also said Damien had never said anything to him about the
murders.

William Jones .

Gave the police a statement alleging Damien told him he killed
the boys. This admission by Damien supposedly occurred in
the Lakeshore Trailer Park one night when Damien was drunk.
Damien had previously signed a warrant against Jones in
another matter.

Charlotte Bolois
Daughter of Alvis Bly, (she was molested by Bly), who told

police she had attended a devil worshipping meeting and told
police Buddy Lucas also attended.
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(70.) Matthew Baldwin

Younger brother of Jason Baldwin.

71.) Angela Grinell
72.) Terry Grinell
: Mother and Step-father of Jason Baldwin.
i} West Memphis Police Department

Marion Police Department

l Crittenden County Sheriff‘s Office
Friend of Jason, whe has told the police Fﬁgll;ad to Jason
' qu Damien on the evening of May 5, 1993, but her times to
not help us.
77.) Steve Jones Crittenden County Juvenile Officer
I 78.) Joe Bartoush, Jr.
Told police he was present when Damien killed a dog and cut
lf"j the intestines out.
79.) Hubert Bartoush
l Jason’s uncle who owned the yard Jason mowed on the afternocn
of May 5, 1993.
l 80). Blaine Hodge

Witnessed Jessie beating Perschke.

| 81.) Kenny Newell
4 82.) Billy Newell

Provided information to the police regarding their trading
weapons (knives) to Jason Baldwin for T-shirts.

Crittenden County Sheriff’s Department

semrrrd |

Ex-husband of Narlene Hollingsworth who was with her on the
evening of May 5, 1993 when she claims she saw Damien and
Domini, [Wever he has never admitted he saw - them, but
rﬁcegtly told the police if Narlene said she saw them, then
she did.
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George Rlair West Memphis Police Department
Joe McCafferty Marion Police Department
Jason Dliver Marion Police Department

The last two officers signed affadavits stating they responded
to the disturbance in the Highland Trailer Park on the evening
of May 5, 1993 and they did not see Jessie present.

Judy Hicks East Arkansas Mental Health Center

We have her name spelled Hix, however she is the counselor
who worked with Aaron Hutcheson.

Aaron Hutchescn

Vickie Hutcheson

There is simply too much to include in this review.
Don Bray Marion Police Department

L.G. Hollingsworth (see witness #21)

Richard Simpson

Friend of L.G. Hollingsworth who gave some contradictory
statements and was polygraphed with deception indicated.

G. B. Martin West Memphis Police Department

Regina Meek West Memphis Police Department

J. Moore West Memphis Police Departmernt

Cary Kelly Marion Pclice Department

Stap Burch West Memphis Police Department

Dollahite Crittenden Count¥ Sheriff’cs Department

Shane Griffin West Memphis Police Department

Diane Hester West Memphis Police Department

Lisa Sakevicius Arkansas State Crime Lab

John Kilbourn Alabama Dept. of Forensic Sciences

Glenn C, Masengale West Memphis Police Department

Barry Davis Crittenden County Sheriff’s Department
i Crittenden County Sheriff’s Department

Dr. F. Perretti Medical Examiner-Arkansas State Crime Lab

Michael DeGuglielmo Genetic Design, Inc.

Linda Taylor or

Keith Kerr Arkansas State Crime Lab

Pamela Hobbs

Mother of Steve Branch.

Diana Moore

Mother of Michael Moore.
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118)

11i6)

117)

118)

Ralph Turbvfill Arkansas State Crime Lab
Suzanne Gitchell West Memphis Police Department

Revenue Audit Supervisor, Splash Casino. This is regarding
the Sanders’ wvisit to the Casion on May 5, 1993.

George Pokorski

We have nothing on this individual in our index, but the
witness list reflects he is with Marion High School.

Rose and Donald DeWitt
This is the couple who went to Splash Casino with the Sanders
on the evening of May 5, 1893.

Rebbie McKay
This is the mother of Merideth McKay and Debbie lives across

the street from the Sanders. She gave the police information
regarding Damien being weird.

Merideth McKay (see witness #17)

119) wlspnifer Sanders
120) ‘Susan Sanders”

121)

122)
123)
124)

125)

126)

Stacy Sanders

These are two daughters and the mother who told the police
Damien was at their house on the evening of May 5, 1993 around
7:00 p.m.

This is the father, sister, and mother of Damien Echols.

Deanna J. Holcomb

This is the former girlfriend of Damien and will probably
provide detrimental information about him.

Soains AlLS

This is Damien’s current girlfriend and the mother of his
child.
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127)~piane Teer °
This is Domini’s mother.
128) James Sudbury West Memphis Police Department
129) Yhdstmey " Nix
A high school girle!iiﬁgggg the police that Robert Burch and
amien Echels kill e boys, according to Burch. She also
Tated a story about Damien and Jason refusing to partake of
Communion.
130) Edward Angelo Hodges
Friend of Jason’s. Told police that Garett Schwarting told
him Damien was into satanic worship and was going to sacrifice
his baby.
131) Katie Lafoy
Claimed to have overheard Damien admit to the murders and say
he would do it again.,
132) David Pike

133)
134)
135)
136)
137)

138)

139)

Custodian of Girl’s club and identified Damien Echols as one
of the three boys he ejected from the club on 6/03/93.

Christy vanvickle
Jackie Medford
WJessica Medford
Jodee Medford
Donna Medford

These are all individuals who told police they overheard
Damien admit to killing the boys. He was allegedly at the
Girl’s club when he made these admissions.

Brandy wWilson
Told police she overheard Damien at the West Memphis Skating

Rink say he killed the boys, and she had heard Damien had a
jar in his bedroom containing a human ear and testicles.

Penny Cummings
We do not have anything in our index regarding Penny, however

the address on the witness list is the same as that of Brandy
Wilson.
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140)
141)

142)

143)

144)

145)

146)

147)

148)

\ 149)

1l

Heather Cliett (see witness #76)
Patricia Cliett

We do not have anything in our index regarding Patricia,
however the address on the witness list is the same as that
of Heather Cliett and this is probably a relative.

Karen McAteer

Told police a man in black took photographs of her eleven
year old sister, but not identification.

Jessica Bryant

Told police on 6/11/93 there was a man taking photos of her
and her friends two or three weeks prior. No identification
reported.

Jdennifer Ball
Teld police she was threatened by Damien Echols, however

Damien claims he does not know her. On police report under
the suspect’s name, there is written ‘unknown’.

Amanda Lancaster

Told police she though Damien was responsible for the murders.

- Divilbi

Current boyfriend of Deanna Holcomb and this is the indi&idual
Damien attacked at school.

Barbara Deiteart

We have her name spelled ‘Detteart’, but this is the woman
who told police on 6/14/93 that Damien tried to steal her dog
in March of 1993. There was no police report.

Peggy Simmons

Saw Damien, Jessie and Jason at Girl‘’s club ané Donna Medford
told her Echols had bragged about the murders.

Dennis Carter
Knew the defendants and told police he had heard of devil

worship by them through Rick Delcor. Carter was with Jessie
when they came upon Tracy Laxton. 2
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3 if Attended school with Jason and Jessie and told police of
Damien‘s bizarre behavior. Also said he saw Jessie on May

P‘ 5, 1983 and Jessie did not go to Dyess, AR

F 151) N.C. Storms Arkansas State Crime Lab

152) Robert Shull, M.D. Crittenden Memorial Hospital S”,*&, ki

We do not have any information regarding this individual.
153) D. Warner Crittenden Memorial Hospital ~ gy lr ?

o

We do not have any information regarding this individual.

154) Joe McCafferty (see witness #86)
155) Sharon Holcomb

We do not have any information regarding this individual.
Defnicia’s pmorher. -

l 156) Patricia L. McGrew <
' ) We do not have any information regarding this indiviiual.
k]
157) Dr. McGrew -~ C(ruwle-~ 41}' Mo oo n\.en;é tsftr Skyh...’

] We do not have any information regarding this indivi‘dpual.
158) Ray Huckabay Piggott HMospital — )l»'A 5‘*‘?94" -~
25/ @

We do not have any information regarding this individual.

159) christine Finder  Piggott Hospital ~ 4»-h Stmp -

o=
We do not have any information regarding this i;ldividual.

{

160) A. Powell
J We do not have any information regarding this indi;vidual.
1 /\#161} Wen Nan
! We do not have any information on this individual, but val

Price said the new discovery revealed he told police
| #igson, Domini and Damien at Wal-Mart in West Memphis in the
! Ilate afternoon of May 5, 1993.

i~

S}
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162) Ed Blakes and o Genetic Design, Inc.

163) Nina Smith
164) Tina Smith

These individuals gave information to the police corroborating
Tim Dodson’s alibi.

165) @im=Dodson

@ne-of the hairs found on one of the victims was éB8nsistent
ﬂ%ﬁ? hair from Tim Dodson. BHe provided a flimsy alibi to the
ice,

166) David Sims
He is a friend of Jessie’s and was with Jessie when they ran

into Tracy Laxton. Sims alsc said he met Damien at Vickie
Hutcheson’s house.

167) Barry Bowman
168) Instructor Boone

We have nothing on these individuals, but their addresses
are listed as Marion High School.

169) John Heath

Teacher at Marion High School who took a knife from Jason.

170) Renne Flesher

Was a witness to Jessie beating Perschke.

171) John E. Perschke, Jr.

Was the boy Jessie had a fight with and who Jessie allegedly
pulled a knife on.

UZ)mmnmumJijmmﬁEAMEﬁLanm
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TO: DAMIEN ECHOLS FILE (CASE NO:1700-00-30182)

FROM: RON LAX

INVESTIGATIVE REFERENCES TO MALE/BLACK SUSPECT

DATE: JANUARY 21, 1994

The following are references made either in the police

investigative files, in the prosecuting attorney’s, or in memos
regarding interviews or investigation we have conducted.

WEDNESDAY, MAY 5, 1993

. R S ) S el ) ]i_ﬂ —

’f.\ 5:45 p.m.
l 8:15 p.m.
g 2T P
] TS

11:15 p.m.

L

| [as——t ——

Aarcn tells the police that after school he saw
Michael Mcore get into a maroon car with a male/
black who Moore’s mother had sent to pick hin up.
[5/10/93 Handwritten notes, D.A. 8/30-31/93, page
43]

Dawn Moore sees 2 male/whites and 1 male/black come
out of Robin Hood Woods. They ask her if she wants
a shot. [Handwritten Notes, D.A. 8/14,/93, page 107]

S5ir Mikeal Williams and King David Beasley leave
for 8:30 p.m. mass at Church of God. [5/09/93
Investigative Report, D.A. 6/25/93, page 32]

Male/Black in BoJangles ladies room bleeding from
arm. [5/06/93 Field Report, D.A. 8/14/93, page 362]

Manager, Marty King, saw a male/black in the women’s
restroom cf the Bojangles Restaurant on Avalon.
This individual was covered with blood and mud and
appeared to be disoriented. [12/30/93 statement:,
RLL memo 12/30/93)

Two male/blacks seen running from field. [Undated
handwritten notes, D.A. 8/24/93, page 409]

Sir Mikeal Williams and King David Beasley finish
mass at Church of God and go to Waffle House.
[5/09/91 Investigative Report, D.A. 6/25/93, page
32]
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No Time

DAY

11:00 a.m.

11:40 a.m.

No Time

£:15 p.m.

Manager, Marty King, tells the police that the male/
black that was in the ladies restroom the previous
night was bleeding from the arm and had blood and
mud all over him. KXing gave Bryan Ridge the sun-
glasses the man left and a roll of toliet paper
which had been scaked with blood. Ridge also toock
blood scrapings from the wall. [5/D6/93 Field
Report, D.A. B/14/93, page 362; and 12/30/93 state-
ment, RLL memo 12/30/93]

Officer writes additional information re: white van
Arkansas tag WBI-577. A male/black and a male/white
seen it it. Male/white has cast on left lower arm.
(5/06/93 Field Report, D.A. 8/24/93, page 271)

Either on this day or the following, Vickie Hutche-
son and her son, Aaron, visited Linda Sides at
Linda‘’s trailer and Vickie told Linda and Marine
Collins that Aaron had been with the murdered boys
on several occasions prior te their death and he
had played with them in the Robin Hood Woods area.
Aaron said while with the boys in the Robin Hood
Woods area, a male/black had chased them and he
was carrying a knife and a rope. [1/11/94 statement
of Linda Sides and Marine Collins, RLL memo 1/11/94]

99

Steve Hacker calls Detective Allen and informs him
that person (male/white) in white van was watching
his 7 1/2 year old twins last Sunday. [5/07/93 Field
Report, D.A. 8/24/93, page 267]

Durham interviews Jeff Holliday and Clint Garner who
tell of being followed by a white van as they played
in the street about three weeks ago. [D.A. Holliday/
Garner interview, D.A. 8/24/93]

Hester questicns "King David" Beasley and Sir Mikeal
Williams. [D.A. 6/25/93, pages 22-39]

A white van with one male/white and one female/white
slows down in Bebee, AR and watches a thirteen (13)
year old boy. When the pergons in the van see the
boy ‘s parent, they drive off., [5/08/93 Field Report,
D.A. Page 2721 -
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No time Ridge interviews Kim Williams who saw Steve and
Michael going into the Robin Hood Woods and saw
three boys, two of which were male/blacks, coming
out. [5/08/93 Statement of Kim Williams, D.A.
7/16/93, pages 070-D71]

No time : Ridge interviews Dawn Mcore who says she saw 1 male/
white and 2 male/blacks coming out of Robin Hood
Woods at about 5:45 p.m. on May 5, 1993. [5/08/93
Investigative report, D.A. 8/14/93, page 108]

ONDA
NEREme=- ‘Anonymous letter that perpetrator is a male/black
who runs a vegetable stand is received, [5/17/93
anonymous letter, D.A. 8/14/93, page 14-15]
Nggine Inspector Gary Gitchell faxes a letter to Kermite
Channel of the Arkansas State Crime Lab and question
number 14 was:
Is there anything which would indicate a black male
involvement?
[5/26/93 Letter, D.A. 8/17/93 #2, pages 077-081]
6] NE
(25 et ‘The Arkansas State Crime Laboratory reported that

a single Negroid hair fragment was recovered from
FPl0 (Case 93-05718). This is a white sheet used-
in transporting the body of victim, Chris Byers.
[6/29/93 State Crime Lab Analysis Report, D.A.
7/16/93, page 407)
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VOLUME IX

INFO & REPORTS BY RON LAX
PRIVATE INVESTIGATOR

12 ECHOLS Time Line

13. Documents with reference to “SATANIC/GUILT”
14. INTERVIEW with Detective DON BRAY

15.  Meeting with GITCHELL & RIDGE

RON LAX INTERVIEWS

16.  BEARDEN, Jennifer & GEORGE, Holly
17.  COLLINS, Marie

18. COMER, Gail

19. DEDMAN, Rhonda

20 DENT, Dennis

21.  FARRIS, Murray
2:5 GRINNELL, Gayle

237 HOLLINGSWORTH, Narlene & Rick
24, HUFFORD, Dixie

25, HUTCIHESON, Dave

26. HUTCHESON, Vickie

27.  LETTRELL, Christopher

28, LUCAS, Buddy

29. MISSKELLY, Jessie SR

30, ROBERTS, Jennifer

31.  SIDES, Linda

32, SLATER, John P (former W.M. Police Officer - part of search team - bad work)
33. TEER, Domini

34.  Correspondence: STEVEN BAKER and DAMIEN
35.  Inquisitor, Inc., Invoice

36.  STIDHAM's Legal research

37.  STIDHAM's Case Synopsis

38.  STIDHAM’s MISSKELLY File Index

39. STIDHAM's Notes

40.  STIDHAM's E-Mail, Phone Messages & Faxes
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